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TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen voor tips,
bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. Dit geldt uiter-
aard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de Hockey-
krant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om uw tips te verwer-
ken in het eerstvolgende nummer. Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Daardoor kunnen hockeyclubs nu
ook écht weer een club zijn. De plek
waar je graag komt, waar je samen
plezier hebt, elkaar ontmoet, nieu-
we vrienden maakt en waar je voor-
al samen sport. Hockey is immers
bij uitstek een teamsport waar pres-
taties, gezelligheid en een goede
sfeer elkaar vaak versterken. 

LASTIG
Desondanks hebben veel verenigin-
gen het nog best lastig. De corona-
pandemie en de competitiebreaks
hebben een zware wissel getrok-

ken. Voor bestuursleden en vrijwilli-
gers was het lastig om de club fi-
nancieel, sportief en qua beleving
draaiende te houden. Laten we
daarom, nu alles weer mogelijk is,
er samen voor zorgen dat de clubs
kunnen blijven groeien en bloeien.
Zeker in deze periode. 

MOOIE MAANDEN
De komende maanden beloven in
ieder geval veel goeds. De competi-
ties zijn weer gestart,  wedstrijden
volgen elkaar in hoog tempo op en
bij veel clubs staan mooie activitei-
ten op het programma. Super Sun-
days, bruisende TD's, Paas- en Pink-
stertoernooien of swingende events
met veel gezelligheid en sfeer. Heer-
lijk, want wat hebben we het gemist!   

SPANNING
Bovendien wachten ook de maan-
den van de beslissingen. Waarin de
goede lijn van de eerste seizoens-
helft moet worden doorgetrokken
óf het juist over een andere boeg te
gooien en nu wel de punten te pak-
ken. Het gaat dus ergens om rich-
ting de kampioenschappen, promo-
tie, play-offs, play-outs of degra-
datie. Zowel bij senioren als ook
bij de jeugd. 

EHL
Ook op het gebied van internatio-
naal tophockey is er veel om naar
uit te kijken. Bijvoorbeeld het finale-

toernooi van de ABN AMRO Euro
Hockey League in Amsterdam. Van
13 tot en met 18 april strijden 8
dames- en 12 herenteams om de
Europese titel. Bij de heren zijn
Kampong en Bloemendaal de Ne-
derlandse deelnemers. Bij de dames
hebben Amsterdam en Den Bosch
zich geplaatst voor het eindtoernooi.

ORANJE
Voor de Oranjeteams staan diverse
FIH Pro Leagueduels op het pro-
gramma. Zo speelt het Nederlands
Elftal Dames op zaterdag 2 en zon-
dag 3 april in het Wagener Stadion
twee thuiswedstrijden tegen de Ver-

enigde Staten. Daarna wordt toege-
werkt naar hét hoogtepunt van
deze zomer: het WK Hockey Dames
2022 dat in Nederland en in Spanje
wordt gespeeld. En uiteraard gaat
Oranje weer vol voor goud!

HAVE FUN!
Kortom: het worden mooie maan-
den. Het mag en kan ook weer.
Want hoewel het coronavirus nog
niet helemaal is verdwenen, is het
volop genieten op en rond de vel-
den. Genieten van hockey en van
alles wat de sport en het vereni-
gingsleven mooi maakt. Heerlijk!
Have fun en let's stick together. 

Het is voorjaar! De winter is voorbij, de temperatuur
stijgt en op de hockeyvelden zijn de competities weer
gestart. Na een lange periode van beperkingen zijn ook
de coronamaatregelen ten einde en lijkt alles weer als
vanouds. Met publiek langs de lijn, gezelligheid in het
clubhuis en vele mooie wedstrijden. Terug naar normaal
voor top, breedte, jeugd en senioren. 

Fijn om weer 
te hockeyen!

De 15e editie van het WK Hockey
vindt voor het eerst in de historie
plaats in twee landen. In Spanje 
én in Nederland. In de speelsteden
Terrassa en Amsterdam worden
zowel de poulewedstrijden als 

de kwartfinales gespeeld. Het
Wagener Stadion is het decor 
van in totaal 20 duels. De halve 
finales, de strijd om het brons 
en de finale vinden plaats in 
Terrassa.

ORANJE
De Oranjedames zijn ingedeeld in
Poule A en nemen het daarin op
tegen Duitsland, Ierland en Chili.
Poule B wordt gevormd door En-
geland, Nieuw-Zeeland, India en

China. Poule C bestaat uit Argenti-
nië, Spanje, Zuid-Korea en Canada.
In Poule D spelen Australië, België,
Japan en Zuid-Afrika.

Nederland speelt op 2, 3 en 6 juli
poulewedstrijden. Mocht Oranje
als eerste in de poule eindigen,
dan speelt het op dinsdag 12 juli
19:30 uur in Amsterdam de kwart-
finale. De halve finales en de finale
worden gespeeld in het Spaanse
Terrassa.

SCHEMA EN TICKETS
Het complete wedstrijdschema
staat gepubliceerd op wkhoc-
key2022.com/wedstrijden. De
kaartverkoop is inmiddels ook ge-
start. Tickets zijn verkrijgbaar via
wkhockey2022.com/tickets.

De schema's zijn bekend, de kaartverkoop is gestart en het aftellen is begonnen richting het WK Hockey Dames 2022.
Een uniek toernooi dat wordt gespeeld in twee landen: Spanje en Nederland. Van 1 tot en met 17 juli 2022.  

Colofon

Hockeykrant Breda/Tilburg is een
uitgave van De Hockeykrant. De
inhoud van deze nieuws- en infor-
matiekrant is helemaal gewijd aan
de hockeyverenigingen in de regio
Breda en Tilburg. Verspreiding
vindt plaats via de clubhuizen van
de opgenomen verenigingen.
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WK Hockey Dames 2022

POULEWEDSTRIJDEN NEDERLAND
Nederland speelt de poulewedstrijden in het Wagener Stadion.

Zaterdag 02 juli 19:30 uur Nederland - Ierland

Zondag 03 juli 19:30 uur Duitsland - Nederland

Woensdag 06 juli 19:30 uur Nederland - Chili
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Routinier Jeske van Bavel ziet het toch an-
ders. “Natuurlijk hadden wij gehoopt meer
punten te hebben, maar teleurstellend is het
seizoen zeker niet hoor. Het is logisch dat ie-
dereen naar de grote namen kijkt en veel
verwacht. Maar wat vaak wordt vergeten, is
dat een groot deel van de groep nog heel
jong is. Tegen Leonidas speelden wij bijvoor-
beeld met drie A-tjes in de basis. En als er
dan ook nog blessures bijkomen, is het niet
reëel te denken dat wij alles zomaar even
winnen.”

IMPULS
Dit neemt niet weg dat de komst van Ireen
van den Assem, Donja Zwinkels en Maddie
Hinch een geweldige impuls gaf. “Het heeft
veel losgemaakt. Voor de club en het team
heel mooi; daar waren wij superblij mee. Aan
de andere kant vertrokken Charlotte en Fre-
derique Derkx en Anne Rasenberg. Dat
waren drie dragende speelsters .Voor de ba-
lans was versterking ook nodig.”

PROMOTIEPERIKELEN
Het is een goed punt van de 26-jarige mid-
denvelder. Van Bavel kent de club dan ook
als geen ander. Zij is inmiddels bezig aan
haar achtste seizoen in het vaandelteam.
Daarvan waren de laatste twee gekleurd
door corona en promotieperikelen. “In 2020
waren we op weg naar de play-offs toen de
competitie stopte. Vorig seizoen was hele-
maal bizar toen werd beslist dat niet wij,
maar KZ promoveerde. Op basis van drie ge-
speelde wedstrijden!”

“Op dat moment was ik het er absoluut niet
mee eens. Achteraf is het denk ik goed ge-
weest dat wij niet naar de Hoofdklasse zijn
gegaan. Uiteraard weet je niet welke speel-
sters erbij waren gekomen en hoe het was
gelopen. Maar voor de jonge meiden is het
goed om nog een jaar ervaring op te doen in
de Promotieklasse. Dat hebben we ook in de
eerste seizoenshelft gezien.”

SPANNEND
Tilburg verloor dit seizoen van Huizen en Rot-
terdam en speelde gelijk tegen Laren en HBS.
Na de winterstop was er drie keer winst,
waaronder in de derby tegen Were Di. De
vraag is dan ook wat de komende maanden

gaan brengen. Zeker met de wetenschap dat
topscorer Mikki Roberts lange tijd met een
blessure is uitgeschakeld. 

“Wij gaan uiteraard voor promotie, maar kij-
ken bewust niet te ver vooruit. Van week tot
week; dat is de mindset. De herstart is in
ieder geval goed. Die lijn moeten we vasthou-
den en vooral niks laten liggen. In de Promo-
tieklasse win je niet gemakkelijk wedstrijden.
Je moet dus gewoon elke week scherp zijn.
Ook omdat de kans groot is dat het lang
spannend blijft.”

“Rotterdam is goed en verspeelt weinig pun-
ten. Superknap, maar het verbaast mij wel
een beetje. Voor de play-off plek strijden wij
met Leonidas en Huizen. Daarbij zal veel af-
hangen van de onderlinge duels. Een voor-
deel is dat wij nog thuis tegen hen spelen.”  

WEGWIJS
Het beloven dus mooie maanden te worden
voor Tilburg. Waar het eindigt, zal aan het
einde van het seizoen blijken. “Het eerste
doel is de play-offs en daarna is alles moge-
lijk, met veel druk en spanning. Voor de
jonge speelsters is het belangrijk dat te erva-
ren. Ik heb het zelf ook meegemaakt. Ik de-

buteerde op mijn 16e in Dames 1. Dat was
een hele stap en nu ligt het niveau nog een
stukje hoger.”

“Daarom probeer ik de jonge meiden een
beetje wegwijs te maken en hen mee te
nemen in het proces. Daar wordt uiteindelijk
iedereen beter van én is ook goed voor Til-
burg. Ik vind dat belangrijk. Ik speel hier al
mijn hele leven, het is mijn club en ik wil ge-
woon het beste voor Tilburg. Het allermooist
is de Hoofdklasse. Daar gaan wij dit seizoen
echt alles aan doen. Als het niet lukt, is het
géén falen. Wel een teleurstelling.”
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Padel op Tilburg
HC Tilburg beschikt sinds februari over 5
permanente padelbanen. Daarmee is het
de eerste hockeyclub met deze facilitei-
ten. De komst van de banen past in de
visie om de leden naast hockey een bre-
der sportaanbod te bieden. De padelba-
nen zijn dagelijks geopend van 08:00 - tot
23:00 geopend. Kijk voor meer info op
www.hctilburg.com/padel.

TILBURG - Bij de start van het sei-
zoen waren alle kenners het eens.
De dames van Tilburg waren dé
favoriet voor de titel in de Promo-
tieklasse. Logisch, met topspeel-
sters als Hinch, Zwinkels en Van
den Assem in het veld en het duo
Boomgaardt & Paumen op de
bank. De realiteit is anders. Rotter-
dam is onklopbaar, de concurrentie
en hevig en zelfs de play-offs zijn
voor Tilburg nog geen zekerheid.
Best verrassend.

De ambitie van Jeske van Bavel 

'Ik wil gewoon het beste voor Tilburg'

Van den Assem terug in Oranje
Ireen van den Assem is door bondscoach Jamilon Mülders weer opgeroe-
pen voor het Nederlands elftal. De 79-voudig international miste vorig jaar
vanwege een blessure de Olympische Spelen en besloot in oktober haar
interlandcarrière te beëindigen. Na een goed gesprek met de bondscoach
sloot de verdedigster recent weer aan bij Oranje. 

“Supermooi voor Ireen en we zijn enorm trots op haar,” zegt Jeske van Bavel. “Ik hoop echt dat
zij in juli mag knallen op het WK. Dat verdient zij en we gunnen het haar enorm na alles wat er
is gebeurt rond de Spelen. Voor ons en de club is het natuurlijk ook leuk. Een speelster van Til-
burg in Oranje met de wereldtitel. Da's toch bijzonder.” 
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Kalfsterman nam bij Were Di het
stokje over van John Bessell die
vlak voor de winterstop opstapte
bij de Promotieklasser. “En ik was
zelf net vertrokken bij Leiden,” vult
Kalfsterman aan. “Were Di vroeg
vervolgens of ik interesse had. Ik
vermoed dat ze bij me zijn geko-
men omdat ik eerder bij Voordaan
en Klein Zwitserland heb gewerkt
en daar oud-spelers van Were Di
onder mijn hoede heb gehad. Dus
die lijntjes lagen kort.”

GOED GEVOEL
De coach en de club waren er snel
uit. “Ik had meteen een goed ge-
voel. Were Di is een echte familie-
club. Het is lekker druk langs de lijn
én gezellig. Het is een club waar
niemand boven de ander staat.
Heren 1 is natuurlijk een visite-
kaartje, maar ook Dames 4 moet
het naar de zin hebben.”

UITDAGING
Desondanks wacht een enorme uit-
daging om de Weredianen te be-
houden voor de Promotieklasse.
De situatie van de groenhemden is
bepaald niet florissant. Were Di
startte het seizoen goed, met in de
eerste wedstrijd een 0-2 winst op
Almere. Maar daarna volgden 11
nederlagen. De Tilburgers stonden
na de eerste seizoenshelft dan ook
eenzaam onderaan. 

“Het is een waanzinnige uitdaging
om ons te handhaven,” beseft Kalf-
sterman. “Toch heb ik een team
aangetroffen dat er ongelofelijk
veel zin in heeft om de boel op de

rit te krijgen. En de voorbereiding
op de tweede seizoenshelft is goed
gelopen. Er wordt leuk gespeeld en
ik zie absoluut mogelijkheden. Wij
hebben een gemêleerd team met
veel jonge spelers, maar ook twee
dertigers en uiteraard Maikel Bre-
kelmans. Met zijn 39 jaar de oud-
ste, maar nog altijd hartstikke fit.” 

STAF
In de begeleidingsstaf is er ook
flink wat ervaring aanwezig. “Mink
van der Weerden assisteert op de
vrijdag bij de cornertraining en
Marcel Balkestein richt zich op de
verdedigers. Daarnaast heb ik ook
nog tweemaal in de week hulp van
Stefan Duyf, als assistent. Dat gaat
prima. Wij trainen drie keer in de
week twee uur. Dit is gangbaar,
zeker als je weet dat het allemaal
jongens zijn die een studie volgen
of een baan hebben en contributie
betalen. Dat is wel een verschil met

bijvoorbeeld Schaerweijde waar
twee Pakistani actief zijn die als
fullprof op de lijst staan.”

DOEL
Voor Were Di staat alles in het
teken van handhaving. De komen-
de maanden wacht een bikkelhar-
de strijd waarin ieder punt belang-
rijk is. Desondanks kijkt de coach
ook al naar volgend seizoen. “Voor-
op staat om in de Promotieklasse
te blijven. Daar gaan we alles aan
doen. Maar stel dat het niet lukt,
dan is het volgende doel om het

team bij elkaar te houden om niet
helemaal opnieuw te hoeven be-
ginnen.” 

Kalfsterman heeft een overeen-
komst voor anderhalf jaar. “Ik ben
er volgend seizoen dus ook weer
bij. Het liefst in de Promotieklasse.
We nemen op dit moment best een
bijzondere positie in. We zijn name-
lijk de enige ploeg in Noord-Bra-
bant die in de Promotieklasse
speelt. Er zijn er drie in de Hoofd-
klasse en daaronder in de Over-
gangsklasse zes of zeven. Een unie-

ke positie die de club natuurlijk
graag wil behouden. Daar is nu
alles op gericht. Ik heb er ongeloof-
lijk veel zin in.”

TILBURG - Peter Kalfsterman is sinds de winterstop de
nieuwe coach van Were Di Heren 1. Hij mocht meteen vol
aan de bak want er ligt in Tilburg een fikse uitdaging. De
Promotieklasser heeft het zwaar en won in de eerste sei-
zoenshelft slechts één duel. Afwenden van degradatie is
dan ook geen gemakkelijke klus. Kalfsterman heeft in het
verleden bij Gooische en Klein Zwitserland echter voor
soortgelijke uitdagingen gestaan. Met succes. Nu wil een
dergelijk huzarenstukje bij Were Di graag herhalen.

KUNSTJE
Kalfsterman maakte het als
coach van Gooische en Klein
Zwitserland tweemaal eerder
mee dat een ploeg zich uit een
haast uitzichtloze positie als-
nog handhaafde. “We stonden
beide keren stijf onderaan,
maar in beide gevallen is het
wel gelukt om erin te blijven.
Met de grootst mogelijke
moeite destijds.”

“Dat kunstje wil ik graag nog
een keertje 'flikken' bij Were
Di. Aan het einde van de com-
petitie gaan de nummers 11
en 12 er direct uit en de num-
mer 10 speelt een play-out. De
eerste doelstelling is te zorgen
dat wij in aanmerking kunnen
komen voor die play-out. En
als we dat bereiken, kunnen
we eventueel verder omhoog
gaan kijken.”

Peter Kalfsterman ziet absoluut
mogelijkheden bij Were Di





Louwers constateerde bij de eer-
ste volledige competitieronde op
een zonnig hockeycomplex in
Breda eindelijk weer eens een
'normaal weekend' te hebben be-
leefd. “Ik heb mezelf een paar keer
in de arm geknepen,” omschrijft
de voorzitter. “We hebben dat zo
lang moeten missen. Het was echt
een verademing weer wedstrijden
te hebben met publiek. Dat alle
ouders weer welkom zijn langs de
lijn om bij de kinderen te kijken. En
ook weer bij andere teams dan je
eigen team te kunnen kijken. We
konden elkaar weer treffen en ook
lekker nablijven voor de zo gemis-
te derde helft.”

SCHOUDERS
HC Breda is de laatste twee jaar
goed doorgekomen. “We hebben
de coronaperiode goed doorstaan.
De sponsoren zijn ons blijven steu-
nen en onze vrijwilligers hebben
van alles georganiseerd, binnen de
mogelijkheden. Met de jeugd kon-
den we niet de zaal in, maar wel

het veld op. Zo hebben we twee
seizoenen in de winter buiten ge-
hockeyd. Dat is nog niet zomaar
geregeld. Het moet ook kunnen
met mensen die trainingen geven,
de ouders en begeleiders. Ieder-
een moet bereid zijn om het te
doen en bijvoorbeeld onderlinge
wedstrijden te spelen. En uiteinde-
lijk is ook dat gelukt. Heel fijn dat
iedereen dat heeft gedaan en ook
binnen alle maatregelen mogelijk
maakte.  Met name voor de zaal-
hockeycommissie was dat tot twee
keer toe een hoofdpijndossier.
Dat doen ze allemaal vrijwillig en
vol enthousiasme. Als er dan weer
iets uitviel, zeiden ze 'hartstikke
jammer, schouders eronder en
door, dan organiseren we buiten
wel iets'. Dat vind ik echt klasse!”

LEDEN
De stemming is kortom opperbest
op de club. Alle 1.600 leden zijn
nog steeds vol enthousiasme.
“Mensen realiseren zich wellicht
nu nog meer hoe leuk het is om

een teamsport te doen en onder
de mensen te zijn. Het is jammer
dat we in 2021 niet ons lustrum
konden vieren zoals we van plan
waren, maar er komen nog wat
uitgestelde feestjes aan. Ons 115-
jarig bestaan vieren we nu in ieder
geval met het feit dat we stevig in
onze schoenen staan en een bloei-
ende vereniging zijn.”

ONTWIKKELINGEN
Een club met een dergelijke om-
vang, blijft voortdurend in bewe-
ging. “Ons mini-veldje moest ver-
nieuwd worden. Daar hebben we
nu een waterveldje van gemaakt.
Het is heel speciaal dat de jongste
jeugd nu vanaf het begin hockey
'op water' kan spelen. We gebrui-
ken het ook voor keeperstrainin-
gen en strafcornertrainingen, we
zijn er erg trots dat we dit hebben
kunnen realiseren.”

TOEKOMST
Het bestuur van de club moest de
afgelopen twee jaren veel acteren
op de coronabeperkingen. “We
konden eigenlijk niet echt vooruit
kijken,” blikt Louwers terug op die
periode vol onzekerheid. “We leef-
den met de waan van de dag. Heb-
ben we nog steun nodig en hoe
houden we iedereen erbij? Nu is er
gelukkig weer volop ruimte om
naar de toekomst te kijken.”

DUO-LIDMAATSCHAP
“De uitdrukkingen 'Never change a
winning team' en 'If it ain't broke,
don't try to fix it' zijn mooie uit-
gangspunten, maar het blijft altijd
goed om te reflecteren. Wat doen
we al goed, maar kan nog beter?
Waar zitten nog kansen om spor-
tief te groeien, hoe kunnen we het
onze leden het nog beter naar de
zin te maken? Dat soort vragen.
We zullen flexibeler zijn, zo bieden
we nu ook het duo-lidmaatschap
aan. We streven ernaar om als
echte familieclub voor alle genera-

ties en alle soorten hockeyers inte-
ressant te blijven.”

DUURZAAM
Op het gebied van maatschappelij-
ke betrokkenheid timmert HC
Breda ook nog altijd aan de weg.
“We hebben weer hockeyspullen
ingezameld voor Kenya Youth De-
velopment Program in Nairobi.
Daarnaast hebben we een duur-
zaamheidsscan laten uitvoeren
zodat we ons complex naast de al
aanwezige LED-veldverlichting nog
verder kunnen vergroenen.”

Push, Zwart-Wit, Teteringen en
Prinsenbeek zijn de collegaclubs
binnen de gemeente Breda. “Met
iedereen hebben we goed contact.
We hebben in coronatijd samen
opgetrokken in de communicatie
over alle regels. We hebben alle-
maal ons eigen karakter en het is
mooi dat we nu de stadsderby's
weer mét publiek mogen spelen.
Het is weer echt als vanouds op
ONZE club. We kunnen elkaar weer
ontmoeten, sporten, spreken.
Overal lopen kinderen met hoc-
keystickjes rond. We mogen weer!
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BREDA - Voorzitter Charlotte Louwers leefde met HC
Breda de afgelopen twee jaar deels met de waan van
de dag. De 115-jarige verjaardag van de club kon in
november van 2021 goed gevierd worden, maar corona
gooide ook voor de lustrumfestiviteiten flink roet in het
eten. Nu de pandemie goeddeels voorbij getrokken
lijkt, is het hoog tijd de blik bij HC Breda op de zonnige
toekomst te richten.

Lustrum: zondag 10 april
reünistendag
De lustrumactiviteiten stonden ook oorspronkelijk gepland voor het
jaar 2021. Inmiddels is de 115e  verjaardag in november 2021 nu fei-
telijk het startpunt van alle festiviteiten geworden. “Het wordt nu als-
nog een heel lang lustrum dat de rest van het seizoen zal duren. Op
zondag 10 april is de reünistendag. Dus we roepen iedereen op om
daarbij aanwezig te zijn.”

“Ik heb echt veel respect voor de lustrumcommissie. Door de corona-
beperkingen hebben ze alles meerdere malen moeten omzetten. Het
weekend van de verjaardag hebben we zowel op zaterdag als op zon-
dag goed kunnen vieren. We hadden een aantal grote toernooien ge-
pland, maar die vallen uit. De jeugddag gaat naar het einde van het
seizoen. En er komt zeker ook een nieuwe datum voor het gala.” Meer
info op: https://lustrumhcbreda.nl/. Foto's: Gino van Heusden

Voorzitter Charlotte Louwers: 

'Blik nu weer op de toekomst'



www.klijn-mini.nl

088 - 5300 600

AANKOOP, VERKOOP EN TAXATIES
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Schenk combineert als professional diverse
coach- en trainersfuncties in het hockey. “Zo
ben ik bij Push en de hockeybond actief,”
vertelt hij. “In het verleden liep ik bij grote
verenigingen zoals Rotterdam en Leonidas
rond. Dan is het een vooroordeel om te den-
ken dat ik nu bij een 'klein familieclubje'
werk. Ik trof een groep aan met meiden die
ook studeren en werken, maar die ook vol
voor het hockey gaan. De club denkt ook
volop mee om te kunnen presteren. Het is
hier heel prettig werken met speelsters en
vrijwilligers.”

UITDAGING
In de afgelopen twee jaar waren er 
diverse mutaties de spelersgroep. “Het 
seizoen 2019-2020 was het laatste seizoen
van een wat oudere garde. Daarna kon 
er wat licht schijnen op de 'jongere plant-
jes en bloemetjes'. En dat heeft de 
speelsters goed gedaan. We zijn steeds
professioneler geworden en zien in de 
top-4 van de Eerste Klasse onze uitdaging.
Daarvoor willen we alles zo goed mogelijk
doen, zodat we achteraf geen excuses
kunnen hebben.”

GRETIG
Schenk begon het seizoen niet met 16 maar
met 21 speelsters. “Een kerngroep, een open
groep en een potentiegroep,” verduidelijkt
hij. “Waarbij de laatste zes plekken in de
wedstrijdselectie nog te verdienen waren.
Dat werkte goed. Er waren speelsters met
veel talent, waarbij de motivatie wel achter-
bleef en op basis daarvan hebben we in de
winterstop afscheid genomen van twee mei-
den. Het heeft de groep goed gedaan. Er
staat nu een gretige en gemotiveerde groep
die er week in en week uit voor wil gaan.”

DOORSTROOM
De tweede seizoenshelft begon meteen met
drie mooie bonuspunten tegen het hoog ge-
klasseerde Zwart-Wit. “Die club spreekt uit in
de Overgangsklasse te willen draaien. Wij kun-
nen ons dus met hen meten. We bereiden
ons voor met videoanalyse en trainen en spe-
len met hartslagmeters om de fitheid te moni-
toren. Naast de twee groepstrainingen wordt
iedereen geacht op donderdag of vrijdag aan
de conditie te werken. Na twee coronajaren
moeten we zorgen dat we goed belastbaar
zijn, ook om blessures te voorkomen.”

FEESTEN
Terug nog even naar de eerste speelronde
van 2022, medio maart. “Het was een Super
Sunday, want de Heren 1 speelde na ons en
won ook. Daarna was er een DES-feest met
veel mensen erbij. Dat hoort er uiteraard

ook gewoon bij. Na de wedstrijd drinkt ie-
dereen keurig een eiwitshake, maar een
biertje hoort er ook gewoon bij. En als je ge-
wonnen hebt, smaakt hij ook een stuk lek-
kerder. Het is fijn dat het sociale aspect ook
volop is teruggekeerd.”

Erwin Bruijns is de captain van het team. Hij
keerde ruim anderhalf jaar geleden terug bij
de club waar hij tot zijn twaalfde jaar in de
jeugd speelde. “Daarna ben ik naar Push ge-
gaan en heb daar een aantal jaren in de C1,
B1 en A1 gespeeld. Het was noodgedwongen
omdat er bij Teteringen geen C1 was. Dus
spelers moesten eigenlijk wel weg.”

GOEDE KEUZE
In de zomer van 2020 volgde een terugkeer
op het oude nest. “Ik was er klaar mee om
elke zondagochtend vroeg op te staan. Van-
daar dat we hebben besloten met een aantal
jongens weer in Teteringen te hockeyen. Dat

is een goede keuze geweest. We zijn, naast
de veteranen, het enige herenteam en spe-
len altijd op een fijne tijd de thuiswedstrij-
den. We hebben beschikking over één van de
twee watervelden en  trainen twee keer in de
week.”

SEIZOEN
Teteringen acteert in de vierde klasse en
startte dit seizoen met ambitie. Desondanks
liet de ploeg in de eerste speelronden wel
wat punten laten liggen. In de laatste duels
voor de winterstop werd echter een prima
serie neergezet met vier keer winst. Daarmee
nestelde de ploeg zich in de top-4.

Het doel is promotie, maar daarvoor moet
het team fors aan de bak. “Helaas is Goes
uitgevallen en dat heeft ons drie punten ge-
kost. We hebben nog zicht op de tweede
plek, die recht geeft op play-offs. Het wordt
een inhaalrace, maar de verschillen zijn
klein en de motivatie is groot. In oefenduels
tegen Derde Klassers zijn we ook ongesla-
gen gebleven.” 

ONTWIKKELING
De promotie is niet alleen belangrijk voor
Heren 1. Bruins hoopt dat het ook een sti-
mulans is voor de jeugd om langer bij de
club te blijven en het hockeyniveau verder

te ontwikkelen. De komst van een Heren 1
was daarvoor al een eerste goede stap. Ook
ziet de club dat het ledenaantal in de lift zit.

“We merken dat wij steeds meer bekijks krij-
gen bij de wedstrijden op zondagmiddag.
Het eerstvolgende team in de jongenslijn 
is nu een C1-mix. We willen de club graag
op de kaart zetten, met spelers die met
veel plezier hockeyen, die best een aardig
niveau hebben en bovendien ook fanatiek
zijn. Promotie zou heel mooi zijn. Halen we
niet, dan gaan we extra hard trainen en 
kijken of wij er één of twee spelers bij kun-
nen halen.” 

KAATSHEUVEL - Coach Thijmen Schenk is bij DES aan zijn derde seizoen
bezig. Na twee coronabreaks wacht nu een hele competitie. Na diverse
wisselingen in de selectie staat er nu een fit en enthousiast team dat in
een top-4-plek in de Eerste Klasse een uitdaging ziet. Naast presteren
is ook het sociale aspect belangrijk voor Door Eendracht Sterk.

TETERINGEN - Na een afwezigheid van zes jaar beschikte MHC Teteringen in de
zomer van 2020 weer over een Heren 1. Een groep spelers vanuit Jong Heren 1
werd aangevuld met hockeyers die al een verleden hadden bij de club en vorm-
den samen het nieuwe vaandelteam. Helaas werd het door de coronabreak
een kort optreden. Dit seizoen is gelukkig alles anders voor Heren 1. 

Thijmen Schenk werkt met een
fitte en enthousiaste groep

MHC TETERINGEN

Heren Teteringen hebben ambitie

'Wij willen de 
club graag op de
kaart zetten'



Sinds 2021 organiseert ProHockey dag- en slaapkampen voor kinderen van 
5 t/m 15 jaar oud. Ons begeleidingsteam heeft jarenlange ervaring met het
begeleiden van hockeykampen. Het doel van ProHockeykampen is om de 
kinderen een te gekke week te laten beleven vol nieuwe ervaringen en vrienden.
Ook willen we het hockeyspel van al onze deelnemers écht verbeteren, zodat
iedereen kan zeggen dat hij/zij nieuwe dingen geleerd heeft.

WWW.PROHOCKEYKAMPEN.NL

OOK DIT JAAR HEBBEN WE TE GEKKE 
HOCKEYKAMPEN OP HET PROGRAMMA
STAAN. WIL JIJ WETEN WANNEER? 
SCAN DAN SNEL DE QR-CODE EN NEEM
EEN KIJKJE OP DE KAMPKALENDER!

Schrijf je 
nu in en 

ontvang een 
hockey-
shirt!

Prohuis is 
hoofdsponsor van 
Hockeyclub Prinsenbeek

Prohuis is partner
van prohockey
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Hij moest er twee jaar terug wel
lang over nadenken. “Maar toen
heb ik gedacht: 'laten we het maar
doen',” denkt Post nog eens terug
aan de fase van de keuze om aan
te treden als preses. “Diverse an-
dere bestuursfuncties in het dorp
liepen af, dus ik had wel wat ruim-
te. Onze drie kinderen van 20, 17
en 14 heb ik alle drie zo'n drie jaar
training gegeven en zo was ik al
betrokken bij onze buitengewoon
leuke club.”

WISSELING
Bij de start moest de club op diver-
se punten letterlijk en figuurlijk
weer wat opgebouwd worden.
“Het oude bestuur was afgetreden
en er moest wat structurerings-
werk plaatsvinden, zoals het wer-
ven van nieuwe leden in de jon-
genslijn en op het trainersvlak.
Daarnaast lag er een taak de spon-
sors beter te koppelen aan de
club. De samenwerking met de an-
dere Bredase clubs was ook een
aandachtspunt en is door corona
in een stroomversnelling geko-
men.”

FEEST
HCP is inmiddels meer dan een
halve eeuw oud en is volop in ont-
wikkeling. “Op 1 november 2021
bestonden we precies vijftig jaar.
Dat is gevierd met een mooi feest;
gelukkig in de periode dat er qua
maatregelen nog veel kon en
mocht. We konden een tweede
waterveld aanleggen en bovendien
bouwen aan een nieuw clubhuis.

Het oude is inmiddels afgebroken
en we hebben nu tijdelijke behui-
zing in 'port-a-cabins'.”

IMPACT
Corona had volgens Post een ste-
vige impact op de club. “Dat ging
bij de vrijwilligers niet in de koude
kleren zitten. Steeds maar weer
met andere omstandigheden en
het moeten aanpassen. Wel of niet
de zaal in, verschillen voor breed-
teteams en selectieteams, toe-
schouwers wel of niet of op ander-
halve meter? Uitgiftepunten wel of
niet open? Noem maar op. Het
heeft veel gevraagd van de men-
sen.”

VRIJWILLIGERS
Een mogelijk bijeffect van corona
is dat het moeilijk is vrijwilligers te
vinden voor sommige cruciale
functies. “We hebben al tijden een
vacature voor de rol van secreta-
ris. Binnen een vereniging zul je
dingen samen moeten regelen om
ze samen te kunnen beleven.
Maar in de afgelopen periode heb-
ben mensen wellicht in hun privé-
leven zaken anders moeten stel-
len. De bereidheid voor een vaste

verplichting lijkt lager, terwijl een
klus van bijvoorbeeld twaalf weken
de jongere generatie dan wel weer
aanspreekt. Daar ben ik best be-
zorgd over.”

CLUBHUIS
Een voorbeeld van een project dat
juist door de aanwezige kennis en
expertise binnen de club erg suc-
cesvol verloopt, is de bouw van
een nieuw clubhuis. “Een kern-
team van mensen die al jarenlang
aan de club verbonden zijn, heeft
deze enorme klus opgepakt. Er is
toch zo'n 1,2 miljoen euro mee ge-
moeid. Om te beginnen was er ie-
mand met veel kennis op het ge-
bied van businesscases, die ook
subsidiemogelijkheden goed in
kaart had. Ondergetekende nam
de diplomatie, zoals het onderhan-
delen met het college van Breda
voor zijn rekening,” aldus Post.

“Daarnaast was er een lid van de
club architect en nog een lid van
verdienste met expertise op het
gebied van het begeleiden van
grote investerings- en bouwprojec-
ten in de Randstad. Alles bij elkaar
is het project rondgekomen door
een garantstelling voor een lening
van dertig jaar tegen 0,77% rente.
We hebben gekozen voor een
werkwijze van 'design en con-
struct' waarbij architect en aanne-
mer nauw samenwerkten. Uit-
gangspunt was effectief en
efficiënt te werk te gaan. Door tij-
dige inkopen, wordt het budget
ook amper overschreden.”

INRICHTING
Het oude clubhuis was 35 jaar
oud, had twee kleedkamers, bevat-
te nog asbest en was toen geschikt
voor 350 leden. “Het nieuwe club-
huis kan plaats bieden aan 1.100
leden en de vier kleedkamers kun-
nen eenvoudig worden uitgebreid
naar zes. Duurzaamheid zit er in
LED-verlichting, zonnepanelen, een

dak dat warmte tegenhoudt en he-
melwater afvoert.”

“We zijn er ongelofelijk trots op en
hopen dat in september de finale
oplevering is. Aansluitend zal er
een openingsfeest zijn. Het terras
en de inrichting van het clubhuis
maakten overigens geen onder-
deel uit van de aanneemsom. Voor

de inrichting starten we dit voor-
jaar daarom een grote crowdfun-
ding, die we overigens willen kop-
pelen aan een inzameling voor
Oekraïne. Het is de opmaat naar
de tweede vijftig jaar van onze
club. Samen moeten we ook de
komende jaren onze schouders er-
onder blijven zetten!”

Nieuw duurzaam clubhuis voor Prinsenbeek
PRINSENBEEK - Carlo Post
is nu ruim twee seizoenen
voorzitter van Prinsenbeek.
Het was en is nog steeds
een turbulente tijd van een
bestuurswisseling, de bouw
van een nieuw clubhuis en
een samenwerking met HC
Etten-Leur. De club hoopt
door te groeien in de
nieuwe behuizing. Post ver-
wacht van de leden dat ze
hun verantwoordelijkheid
pakken om de vereniging te
laten draaien.

De afgelopen twee-en-een-half
jaar vond er tussen HC Prinsen-
beek en HC Etten-Leur een sa-
menwerking plaats op het ge-
bied van de jongens-D- en later
ook de jongens-C-lijn. “Samen-
werking Prinsenbeek Etten-Leur,
ofwel SPEL,” verduidelijkt voorzit-
ter Carlo Post. 

“Dit werd opgezet om meer
teams te maken en te kunnen
differentiëren in niveau. Maar
het bleek aanvankelijk toch een
potentiële splijtzwam in de ver-
eniging. Sentiment van het ver-
ruilen van geel-blauw voor
blauw-grijs, maar vooral ook de
ene trainingsavond in Etten-Leur
bleken grote struikelblokken.”

“In het tweede jaar werd het
aantal teams uitgebreid, maar
kregen we ook te maken met op-
zeggingen. We hebben in geza-
menlijkheid besloten de samen-
werking stop te zetten per
september aanstaande. Dat is
met het bestuur van HC Etten-
Leur overigens goed en netjes
beëindigd. Met goede trainers
gaan we de kwaliteit verhogen.
Een ouderbijeenkomst in maart
verliep vervolgens positief. Uit-
eindelijk waren de spelers zelf
ook blij en opgelucht. Zij krijgen
goede trainingen en mooie wed-
strijden en we hopen dat ze nog
lang tevreden lid blijven.”

Samenwerking SPEL in
goed overleg beëindigd



TIP JOUW NIEUWE BAAN IN!
A D V E R T O R I A L

1.TEST HET!
Tegenwoordig zijn er verschillende gratis online tests waarbij jij je kwaliteiten, drijf-
veren en competenties kunt testen. De uitkomst is natuurlijk niet leidend, maar het
geeft je wel een goed beeld in welke richting je moet zoeken. Kies een test die
speciaal is afgestemd op het vakgebied waarin jij een baan zoekt. De loopbaanwijzer
van BKV bijvoorbeeld, speciaal voor artsen en verpleegkundigen.

2.VRAAG JE OMGEVING
Als je weet in welke richting jij jouw droombaan zoekt, maak dan eens een profiel-
schets van de baan die jij voor ogen hebt. Misschien heb je al wel een lijst met
organisaties waar je zou willen werken. Leg dit voor aan mensen in jouw omgeving.
Wie weet is iemand wel bereid om jou ergens te introduceren.

3.SCHAKEL HULP IN
Durf om hulp te vragen! Arbeidsbemiddelingsbureaus zijn er niet voor niets.
Ze kennen de markt en weten precies waar mogelijke kansen liggen voor jou, als
werkzoekende. Via een bureau leer je vaak veel mensen kennen, dus je vergroot
ook nog eens je netwerk!

Wij zijn BKV. Arbeidsmarktspecialist in de zorg. Door onze
jarenlange ervaring in de zorg kennen wij de markt.
Van psycholoog tot medisch specialist, van verpleegkundige
tot ANIOS adviseren we persoonlijk want we weten welke
stappen er mogelijk zijn. Zelfs die waar je niet meteen
aan denkt. WWW.BKV.JOBS

Radiostraat 28, 5021LK Tilburg, 013-5426341 | www.coehorst-automobielen.nl

Wij zijn al 30 jaar gespecialiseerd in Volvo- en Renaultonderhoud,
APK, Airco-service, storingsdiagnose en automaatbakspoelen.

Tevens kunt u bij ons terecht voor een vakkundig advies, in- en
verkoop, lease-concepten, aankoopkeuring en schadeherstel.

Kom eens langs en overtuig uzelf van onze uitstekende 
kwaliteit en service.

Coehorst Automobielen
de Volvo- en Renaultspecialist

Hey professional! Op zoek naar een nieuwe uitdaging? Of ben je
bijna klaar met je opleiding en zoek je een eerste baan? Dat valt
nog niet mee in de huidige markt. Grote kans dat je tijdens je
zoektocht door de bomen het bos niet meer ziet. Hoe vind je
tussen al die vacatures de baan die écht bij je past?
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Lodewijks koos er na 10 jaar top-
hockey bewust voor om een stapje
terug te doen naar de relatieve
rust van het hockey voor je plezier.
“Ik heb ook al voor die tien jaar al-
tijd veel gedaan en gelaten voor
het hockey,” vertelt de jonge vader,
“En merkte dat het mooi was ge-
weest. Ik heb die keuze mede ge-
maakt voor mijn gezin en omdat ik
stappen wil maken als personal
trainer. Ik was toe aan minder ver-
plichtingen en meer vrijheid. En
dat terwijl ik het ongelooflijk naar
mijn zin had in Den Bosch. Het was
een vriendenteam op het aller-
hoogste niveau; ongekend.”

SERIEUS
Een terugkeer bij Heren 3 of 4 in
Tilburg zag hij niet direct zitten.
“Dan zou ik zomaar in een team
kunnen belanden dat op een half
veld traint en zelf invulling aan de
training moet geven. Of dat moge-
lijk op zondagochtend om negen
uur al moet spelen. Dus heb ik ge-

kozen voor mijn oude club, die er
op amateurniveau alles uit wil
halen. We doen videobespreking,
er is een serieus loopprogramma
en we spelen zondag om kwart
voor drie echt ergens voor.”

BLESSURE
Door een onbehouwen actie van
een speler van oefentegenstander
Turnhout moest Lodewijks vijf ont-
moetingen voor de winterstop
missen. “Je komt op een lager ni-
veau nog wel wat onhandigheid
tegen,” omschrijft Lodewijks het

voorval diplomatiek. “Maar ik
vreesde echt voor mijn kruisban-
den. Toen ik de volgende ochtend
wakker werd en ik niets met mijn
been kon, schrok ik echt. Het bleek
achteraf relatief mee te vallen. Het
is een botkneuzing die zelfs maan-
den later nog wel eens opspeelt.”

PERSONAL TRAINER
In het dagelijks leven is Lodewijks
gymdocent en daarnaast ook per-
sonal trainer. “Op eigenlijk alle
vlakken ben ik met mijn fysiek
bezig. Dus dat speelde allemaal

door mijn hoofd, terwijl mijn
vriendin ook nog eens hoogzwan-
ger was. Op het vlak van personal
trainer ligt mijn toekomst. Ik vind
het waardevol mensen bewust te
maken van de fysieke en mentale
gesteldheid in combinatie met
voeding en je lichaam goed te on-
derhouden. Eén op één in een vei-
lige omgeving kom je daarnaast
vaak ook tot waardevolle gesprek-
ken. Dat geeft veel voldoening.”

DOELSTELLING
Lodewijks moest bij Goirle wennen

aan de ondergrond. “We spelen in
Goirle op een soort zandveld.
Maar we hebben een team met
jongens die allemaal heel graag
willen. Met coaches Rik van Brede-
rode en Rein van Iersel kan ik goed
overweg. Goirle heeft als doelstel-
ling te promoveren mét de eerste
plek, terwijl ook de nummer 2 nog
promoveert. Er zijn wat jongens
die bij Tilburg A1 hebben ge-
speeld, het is een uitgebalanceer-
de groep. Volgend seizoen ga ik
sowieso nog een jaar door op het
nieuwe waterveld in Goirle.”

“In 2019 kwam de uitnodiging heel
onverwachts, ik was 28 en draaide
best een lekker seizoen. Toen
wilde coach Eric Verboom me na
de training even iets vragen. Of ik
wilde aansluiten bij de trainings-
groep van Oranje. Het werd een
stage in Mannheim en dat beviel
prima.”

VRIJHEID
Toch legde Lodewijks een volgen-
de uitnodiging naast zich neer.
“Ik dacht in die fase wat meer
vooruit in het leven, maar na drie
dagen had ik spijt. Ik zat met mijn

vriendin op de bank en had met
mijn vader gebeld. Toen heb ik
bondscoach Max Caldas opgebeld.
Hij vond het eerlijk dat ik hem
belde en gaf me de kans om - zon-
der verwachtingen - aan te sluiten.
Die vrijheid was achteraf erg pret-
tig voor me.”

DEN BOSCH
Lodewijks speelde vijf duels in de
Pro League, maar voelde zich
nooit 'écht' international. “Ik ben
nooit intern geweest op Papen-
dal, heb nooit een intensief pro-
gramma van een paar maanden

gevolgd. De laatste interland was
'op Den Bosch' tegen België. 
De competitie had stilgelegen 
en ik had mijn eigen programma
gevolgd. Gelopen, krachttraining
gedaan, met mijn vader als keep-
er het veld op. Maar ik raakte 
gefrustreerd dat ik er 'niet lekker
in zat'.”

LEUKE MOMENTEN
Pas nu na drie jaar kan Lodewijks
tevreden terugkijken op de tijd. “Ik
had geen vast regime en kon geen
klik met de groep maken. Dat
mocht ik ook niet van mezelf ver-
wachten. Als de structuur en de
handvatten van zo'n groep ontbre-
ken, kun je niet groeien of stappen

maken. In Mannheim ging het heel
goed en nu ontbrak dat. Dat heeft
best geknaagd. Nu pas kan ik met
een fijn gevoel terugkijken. Er
waren ook echt leuke momenten
en het is leuk om te zien dat Tim
Swaen nu wel in zo'n denderende
trein terecht komt.”

GOIRLE - Arjen Lodewijks
keerde afgelopen jaar terug
naar de plek waar het voor
hem allemaal begon: het veld
van MHC Goirle. Na vier jaar
Tilburg en zes jaar Den Bosch
kwam de vijfvoudig interna-
tional weer thuis. Door een
vervelende knieblessure werd
het nog niet wat hij ervan 
had gehoopt bij de tweede-
klassser die een sterk 
seizoen kent.  

Arjen Lodewijks speelde vijf interlands voor het Neder-
lands Elftal. Onlangs haalde hij met zijn vriend Tim
Swaen, international en speler van Bloemendaal, herin-
neringen op aan het Oranje-hoofdstuk in zijn loopbaan. 

Arjen Lodewijks is weer thuis op Goirle

'Na drie jaar 
pas genieten'



BEGELEIDING EN COACHING VAN LEERLINGEN 
EN STUDENTEN MET HUN HUISWERK EN STUDIE

Voor leerlingen van het Basisonderwijs, Voortgezet onderwijs
en Beroepsonderwijs: 

•  HUISWERKBEGELEIDING  •  STUDIEBEGELEIDING  
•  BIJLESSEN  •  LEREN LEREN

EXAMENTRAINING
Het examenjaar is voor iedere leerling spannend, zwaar en druk.
Er zijn veel schoolexamens en natuurlijk het centraal examen.

2-DAAGSE EXAMENTRAINING IN MEI
Wij bieden examentrainingen aan voor alle niveaus, alle vakken, groep, 
individueel. Dit gebeurt in kleine groepjes van 4 tot maximaal 6 leerlingen.
Er is een cursus van twee dagen die 6 lesuur uur per dag is: 3 blokken van 
2 uur met daartussen een pauze.

INDIVIDUELE EXAMENTRAINING
De examentraining kan ook aan het begin van het examenjaar van start
gaan. Deze wekelijks lessen zijn gericht op de stof van het examenjaar. 

Bredaseweg 17  |  4872 LA  Etten-Leur
Tel: 076-5322634  |  GSM: 06-28536714
E: teunissen@huiswerkbegeleidingetten-leur.nl
I: www.huiswerkbegeleidingetten-leur.nl 

Judoc Corporate Finance B.V.  |  Mon Plaisir 89  |  4879 AM Etten-Leur  |  + 31 6 22784794



Opgelder is zijn halve leven al actief in het
hockey. “Ik ben gaan coachen toen ik 14 jaar
was, bij de jeugd van Overbos. Eerst de E'tjes
en de D-ers en samen met mijn zus de C en
de B-jeugd. Vervolgens ben ik naar Bloemen-
daal gegaan waar ik zeven jaar allerlei teams
heb gecoacht. De jongste jeugd, Jongens D1,
JC1, JB1, Meisjes A1, een deel breedtehockey
en vorig seizoen als assistent bij Dames 1.
Daarnaast gaf ik ook nog training bij heren-
teams.”

VERHUIZING
Op Bloemendaal was Opgelder zeven dagen
in de week met hockey bezig. Fulltime werk-
weken waren hem niet vreemd. “Dat was
best pittig. Ook omdat mijn vriendin in Til-
burg studeert en in Antwerpen hockeyt. Om
die reden zijn we in de zomer naar Breda
verhuisd. Bovendien wilde ik zelf ook wel
eens een keer wat anders.”

Rond zijn verhuizing kwam Etten-Leur op de
radar. “Een mooie club waar iedereen elkaar
kent en open staat voor nieuwe inzichten en
gedachten. De gesprekken waren meteen
goed. Wel heb ik bewust gekozen om nu 15
tot 20 uur per week aan de slag te gaan.
Sinds dit kalenderjaar ben ik namelijk ook bij
Jumbo Hockey in Teteringen begonnen.” 

CONNECTIE JEUGD
Op Etten-Leur is Vincent niet alleen verant-
woordelijk voor Dames 1; hij traint ook de
Meisjes B1 en C1 én zoekt nadrukkelijk de con-
nectie met meisjeslijn. “De wisselwerking met
de jeugd vind ik heel belangrijk. Daarom trai-
nen diverse talenten mee met Dames 1 en pro-
beer ik ook Meisjes A1 en B1 mee te nemen in

de speelwijze van Dames 1. Dit vergemakkelijk
ook de aanpassing, waarbij het helpt dat Etten-
Leur een open club is waar alles goed is gere-
geld. De coaches stoppen er veel tijd in en ver-
wachten dat ook terug van de meiden.”

SPEELSTIJL
Bij Dames 1 ging Opgelder eveneens voortva-
rend te werk, te beginnen met een andere
speelstijl. “Er werd veel de lange bal gehan-
teerd en met weinig risico gespeeld. Ik heb
zelf een ander idee van verdedigen. Als wij
druk zetten op de tegenstander, geven ze
ons vanzelf de bal. Dat is mijn overtuiging.
Ook hanteren we nu korte passing en spelen
meer in de as. Daardoor ontstaat er ruimte
op de zijkanten. Dat was even aanpassen.”

PRESTATIES
Met de nieuwe speelwijze kende Etten-Leur
een prima seizoenstart, met drie keer winst.
Daarna werd het iets wisselvalliger, maar tot
dusver draait de ploeg prima mee in de sub-
top . “Ik ben absoluut tevreden over de pres-
taties,” benadrukt de coach. “We hadden er
nog wel iets meer uit kunnen halen. Tegen

Zoetermeer verspeelden we na een 3-1 nog
twee punten. En in de laatste pot voor de
winterstop speelden we onnodig gelijk. Met
die punten erbij hadden wij op de tweede
plaats kunnen staan, maar dat telt niet.”

VERWACHTINGEN
Kijkend naar de stand is koploper Hudito
voor iedereen een maatje te groot. Etten-
Leur battelt met een aantal teams om de
tweede plaats en dus play-offs. “Van onze
concurrenten is Zwart-Wit het verst: een
sterk team met ervaren speelsters. Wij heb-
ben een redelijk jonge groep, maar je weet
nooit wat er allemaal kan gebeuren. Natuur-
lijk zou het leuk zijn om play-offs te spelen, al
is het misschien nog te vroeg.”

“Als wij dit seizoen top-6 spelen, hebben we
het goed gedaan. Zeker in een eerste jaar
met een nieuwe coach en een andere speel-
stijl. Dat heeft toch even tijd nodig, al ben ik
heel tevreden. Ik ben nu ruim een halfjaar
onderweg in mijn eerste 'job' als hoofdcoach
en het voelt goed. We gaan met vertrouwden
de komende maanden in. En als er af en toe
iets verkeerd gaat, kan ik het altijd nog gooi-
en op het feit dat ik nog een onervaren
coach ben,” grapt Opgelder.
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ETTEN-LEUR - Vincent Opgelder
begon in de zomer van 2021 aan
zijn eerste klus als hoofdcoach. Bij
de Dames van Etten-Leur in de eer-
ste klasse. Een verrassende keuze.
Opgelder maakte in de afgelopen
jaren furore bij topjeugd van Bloe-
mendaal en was vorig seizoen assis-
tent bij de dames van de Musschen.
Vanwege zijn Brabantse vriendin
verhuisde hij naar Breda en vond in
Etten-Leur een mooie uitdaging.   

Opleiden
Opgelder heeft veel ervaring in het op-
leiden van jeugd en heeft daarbij een
eigen visie. “Bij de C1 maakt tactiek nog
niet veel uit. Daar is techniek echt be-
langrijk. Kijken aan de bal, goed passen
en goed aan de bal zijn. Als ze die as-
pecten onder de knie krijgen, dan leren
ze in de B'tjes en A'tjes wel hoe het tac-
tische spelletje eigenlijk werkt.”

De coach is ook een groot voorstander
om Dames 1 nog meer te betrekken bij
de jeugd. Ook op het gebied van
coaching en training. “We hebben bij
Dames 1 twee speelsters die MA2
coachen, één is assistent bij MB1 en
eentje traint de MD1. De meisjes B4 en
A3 geven wij training op de maandag.
Het liefst zou ik willen dat ze meer
doen, maar het is en blijft wel vrijwilli-
gerswerk. We hebben natuurlijk ook
met corona te maken gehad. Nu het
normale hockeyleven weer is terugge-
keerd, is er weer meer ruimte.”

GASTOUDERLAND WEST-BRABANT
bemiddeling in kleinschalige kinderopvang

DE VOORDELEN VAN GASTOUDERLAND OP EEN RIJ:
• Zorgvuldig geselecteerde professionele gastouders.
• Goedkoper en flexibeler dan een kinderdagverblijf.
• Persoonlijke begeleiding, uitstekende bereikbaarheid, geen inschrijfkosten.
• Scherpe tarieven voor bureaukosten.
• Gratis programma voor voorschoolse educatie voor gastouders

Voor informatie of 
het maken van een 
vrijblijvende afspraak: 

Hanneke Kleijn, 
06-51787781
h.kleijn@gastouderland.nl
www.gastouderland.nl

Het debuutseizoen van Vincent Opgelder

Van Bloemendaal naar Etten-Leur
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Heren 1 begroette dit seizoen in
Tobias Vermeer een nieuwe
coach. “We leren veel van hem,
maar hebben tijd nodig om te
groeien als team,” vertelt Mou-
wen. “Ten opzichte van vorig jaar
zijn er veel spelers vertrokken.
We hebben de laatste twee sei-
zoenen wat leegloop gehad. De
aanwas bestaat uit jonge jongens
die nog tijd nodig hebben. We
missen dus wel wat ervaring en
hebben het sportief erg moeilijk
in de tweede klasse.”

NIVEAU
Mouwen is al twee decennia lang
speler van De Pelikaan. “Op mijn
negende ben ik begonnen met
hockeyen en nooit meer wegge-

gaan. Pelikaan is een familieclub
met een gezonde ambitie. Gezel-
ligheid staat hier hoog in het
vaandel. De club is groot maar
toch ook klein. Iedereen weet el-
kaar namelijk makkelijk te vinden.
De afgelopen jaren hebben we
met de jeugd goed aan de weg
getimmerd qua niveau. Het wa-
terveld dat er sinds drie jaar ligt,
is top. Dames 1 en Heren 1 heb-
ben beiden een stijgende lijn
doorgemaakt.”

RUGBY
Tommie komt overigens niet uit
een hockeygezin. “Mijn vader was
een befaamd rugbyer in Roosen-
daal en in de winter speel ik ook
rugby. Mijn zusje van 21 jaar speelt

in Jong Dames 1. Zij rolde er via mij
wel in. Ik werk in het dagelijks
leven als HR-manager bij AVT, een
bedrijf dat 180 mensen in dienst

heeft. Daar ben ik sinds heel kort
begonnen nadat ik had gewerkt
voor een wat kleiner bedrijf. Dit
was een mooie kans voor me.” 

VERLENGSTUK
Nouwen is samen met Daniel
Verstraten aanvoerder van Heren
1. “We proberen de kar te trekken
en de ervaring van die laatste tien
seizoenen in Heren 1 mee te
nemen. We zijn bovendien een
verlengstuk van de coach.” Zijn
band met Verstraten is bijzonder.
“Wij hockeyen nu tien seizoenen
samen in Heren 1 en zijn nu drie
jaar samen aanvoerder. Hij is ook
mijn beste vriend. Naast het hoc-
key sporten we ook nog wat om
fit te blijven, we coachen samen
en gaan samen stappen. Wij zien
elkaar oprecht dagelijks.”

COACHES
Daniel Verstraten en Tommie
Mouwen coachen samen ook de

Jongens B1.“We zijn allebei bijna
30 jaar en vrij fit. Over twee jaar
kan het goed zijn dat we met
onze eigen jongens uit de huidige
B1 in het veld staan en dan kun-
nen we langzaam het stokje gaan
overdragen. In de huidige Heren
1 spelen tien jongens die we
vroeger gecoacht hebben en die
nu vrienden zijn geworden.”

“Dat is wel het mooie van Peli-
kaan. Dat je spelers van kleins af
aan onder je hoede hebt en uit-
eindelijk samen in Heren 1 een
mooie tijd beleeft. Onze vrien-
dengroep is hier ontstaan. Privé,
qua netwerk en de trips die we
hebben gemaakt, zorgen samen
voor een uitzonderlijk mooie tijd.
Ik kan het iedereen aanraden.
Het lijkt me mooi om later als
coach ook zo'n groep proberen te
begeleiden en ze daarnaast spor-
tief nog iets bijbrengen.”

“Desondanks zijn ze onafgebroken
gemotiveerd geweest. Ze namen
geen gas terug en hielden respect
voor de tegenstander. Daar zijn we
als coaches erg trots op. Bij een
zeldzaam tegendoelpunt zag je ze
ook oprecht balen.”

GOED NIVEAU
Inmiddels speelt de JB1 in de
Subtopklasse. “Daar zijn we heel
blij mee. In een oefenwedstrijd
hebben we eerder in het seizoen
al van onze eigen A1 gewonnen.
Dat zegt wel iets over de groep,

omdat die jongens ook van goed
niveau zijn. We gaan wederom
voor de bovenste plekken. Tegen
Zwart-Wit B1 wonnen we in de
oefenperiode met 7-1 en dus
doen we leuk mee,” meldt Mou-
wen met gevoel voor understate-
ment.

BIJZONDER
Het team maakte dit seizoen al 110
goals. “Dinard Breeweg is onze top-
scorer, hij maakte meer dan 40
goals. Met schoten waar Daniel en
ik nog niet van kunnen dromen na
tien jaar in Heren 1. Sam van der
Peijl maakte tussen de tussen de 30

en 40 treffers. Hij komt drie keer
per week uit Terneuzen om te trai-
nen. Op een uur en tien minuten
rijden vanuit Roosendaal. Als wij
om negen uur spelen, dan zit hij
om half zes in de trein om op tijd te
zijn. Dat zegt veel over hem en het
team. Echt een supermooie groep.”

ROOSENDAAL - Tommie Mouwen speelt al tien jaar
samen met zijn maat Daniel Verstraten in Pelikaan
Heren 1. De ploeg heeft het moeilijk in de tweede
klasse, maar prestaties zijn niet van het allerhoogste
belang bij de familieclub uit Roosendaal. Zelf kwam
Tommie min of meer bij toeval in aanraking met de hoc-
keysport. Zijn vader was befaamd rugbyspeler en die
sport beoefent Mouwen zelf ook in de wintermaanden.

Mouwen is ook coach van De Pelikaan Jongens B1. Een
talentvol team dat dit seizoen prima presteert. “Wij
hebben een hele goede groep, die in de C1 ook al op
hoog niveau heeft gespeeld. Helaas werd de B1 in de
Eerste Klasse ingedeeld op een te laag niveau. In de
eerste en tweede fase waren er uitslagen van 10-0, 14-
0, 16-0 en 13-1. Dat was voor de jongens wat minder.”

De twee-eenheid van De Pelikaan

JB1 heeft een
sterke lichting





Peter Damen (59) is vader van twee
volwassen kinderen en woont met
zijn vrouw in Hoeven. In het dage-
lijks leven is hij projectmanager ICT.
Naast zijn bezigheden op de club is
hij ook nog penningmeester bij de
wijkvereniging. “Mijn zoon wilde
graag voetballen, maar daar had-
den ze een wachtlijst,” blikt Damen
terug. “Met een vriendinnetje ging
hij mee naar een pannenkoeken-
middag bij MHCO en is toen is hij
blijven hangen. Dat is nu een jaar of
14 geleden.”

TRAINEN
“Natuurlijk  ging ik iedere wedstrijd
kijken en werd al snel  gevraagd als
coach terwijl ik eigenlijk niet veel
van hockey wist. Ik ging trainen met
de trimmers om toch wat elemen-
ten van de hockey duidelijk te krij-
gen. Hele basale dingen zoals hoe
ze de stick vasthouden en wat wel
en niet mag.  Binnen niet al te lange

tijd werd ik gevraagd om bij  de ve-
teranen te komen. Vervolgens ben
ik gestopt met voetballen en ben
gaan hockeyen.”

TC
“Na enkele jaren  werd ik gevraagd
of ik bij de technische commissie
wilde komen, eerst als lid, daarna
als voorzitter. In die rol ben ik ver-
antwoordelijk voor de commissie
die zorgt voor  indeling van de
teams, en  dat er coaches en trai-
ners zijn. Het afstemmen met ver-
enigingen in de buurt en vergade-
ringen met de bond, die horen er
ook bij. En wij zorgen dat teams in
de goede klasse terecht komen. Te-
genwoordig gaat dat vrij automa-
tisch via de ranking., maar dat gaat
niet altijd goed, dus daar zijn wij
alert op.  Met dubbele cijfers win-
nen of verliezen is voor niemand
leuk en je leert er ook niks van.”

CORONA
De impact van corona op de club
was beperkt. “We hebben direct
een interne competitie opgezet en
zoveel mogelijk doorgespeeld.  Bij
sommige teams  waren de jongens
en meisjes erg aan elkaar gewaagd.
Iedereen is wel erg naar elkaar toe
gegroeid, maar  omdat we door de
regelgeving beperkt waren tot
jeugdteams, konden we niets doen
voor onze senioren en zijn we uit-
eindelijk wel een seniorenteam

kwijt geraakt. Maar er zijn redelijk
wat jongste jeugdleden bijgekomen.
We hebben nu 2 F- en 4 E-teams.
Ongekend voor een vereniging van
250 leden.”

SIGNAAL
HC Oudenbosch heeft drie senio-
renteams, negen juniorenteams en
zes jongste jeugd. “Het is eigenlijk
net goed. Iedereen kent elkaar en je
weet wat je aan elkaar hebt. We
kunnen alles doen wat nodig is. De

TC is een geoliede machine van vijf
personen. Jeugdige trainers worden
inmiddels begeleid door ProHockey.
Daarmee geven we het signaal af
dat we niet alleen het spelplezier
belangrijk vinden, maar ook het ni-
veau van spelers en de trainers zelf.
Een ander signaal naar onze leden
is dat we een jaarlijks een feest-
avond organiseren om onze teams
die kampioen zijn geworden in het
zonnetje te zetten. “

Waalwijk Dames 1 had in het sei-
zoen 2019-2020 de doelstelling
om kampioen te worden in de
Derde Klasse en op die manier de
stap omhoog te maken. “Zo ston-
den we er halverwege het sei-
zoen ook voor,” weet Koning nog
goed. Vervolgens kwam corona.
“De wedstrijd die we na de win-
terstop gelijkspeelden, werd ach-
teraf geschrapt.” Vervolgens werd
de competitie gestopt en daar-
mee vervloog ook de promotie-
droom. Althans, dat dacht ieder-
een.

GRAP
Dit veranderde toen er een team
uit de Tweede Klasse stopte. Bij
de KNHB sloegen ze aan het re-
kenen. “Ze hebben toen de pun-
ten van alle nummers 1 gedeeld
door het aantal wedstrijden. Van
alle teams hadden wij het op één
na hoogste gemiddelde.” Vervol-
gens belde de bond de voorzitter
van Waalwijk. 

“We zaten bij een hockeykamp,”
schetst de coach. “Toen vroeg hij
opeens of ik wilde promoveren.

Hij zei dat hij de hockeybond aan
de lijn had. Ik dacht dat het ie-
mand was die een grap met ons
probeerde uit te halen. Toen
heeft hij mij zelf een dame van de
KNHB aan de lijn gegeven en heb
ik we meteen de keuze gemaakt
om te promoveren.”

PITTIG
De onverwachte promotie werd
met gejuich begroet. “Aan de ene
kant was het leuk geweest om offi-
cieel kampioen te worden, maar
om uit de Derde Klasse te komen
was mega-pittig. Wij spelen ver-
zorgd hockey en in de Derde Klas-
se is het toch wat agressiever. We
misten eerder al op één punt na

de promotie. Als je ziet hoe wij nu
meedraaien in de tweede klasse is
het meer dan terecht dat we ge-
promoveerd zijn.”

DOELSTELLING
Vorig seizoen bleef de kennisma-
king met de tweede klasse beperkt
tot enkele wedstrijden. Na een co-
ronapauze werd de draad in het
voorjaar weer opgepakt om er na
de zomer meteen te staan. Waal-
wijk startte de competitie met een
mooie doelstelling: meestrijden in
de top-5 of zelfs top-3. 

“Promoveren is geen doelstelling,
maar niet-degraderen was een
beetje flauw om na te streven. Dus

we hebben de lat wat hoger ge-
legd. In de Derde Klasse hadden
we altijd de overhand en nu zijn
de tegenstanders een stuk beter.
Maar nog steeds pakken we de
punten mee. Het is in de Tweede
Klasse wat meer een tactisch spel-
letje, in plaats van die bal blind
naar voren rammen.”

Enkele seizoenen terug was er al
eens een Spaanse international ac-
tief voor Waalwijk Dames 1. “We
hebben er nu een Poolse bij, die
naar Nederland kwam om te wer-
ken. Ze was jeugdinternational,
dus die kunnen we er goed bij
hebben. De tweede keeper is ook
Pools jeugdinternational.”
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OUDENBOSCH - Peter Damen is voorzitter van de Tech-
nische Commissie van MHC Oudenbosch. Hij rolde in
de club als coach en van het één kwam het anders.
Inmiddels is hij nu al zo'n 14 jaar een gewaardeerde
kracht binnen MHCO. Een van de kleinere clubs in de
regio, maar met een stabiele toekomst en veel aanwas
bij de jongste jeugd.

WAALWIJK - Olaf Koning is coach van Dames 1 van Hoc-
keyclub Waalwijk. Het team promoveerde in coronatijd
tot ieders verbazing naar de Tweede Klasse en doet het
daarin naar behoren. De Waalwijkkers zijn zelfs nog in
de race voor promotie naar de Eerste Klasse. De coach
blikt nog eens terug en schetst het perspectief voor de
komende maanden.

Peter Damen: 'Groei bij de jongste jeugd is ongekend'

Olaf Koning: 

'Toen ze belden,
dacht ik dat het
een grap was'



Een initiatief van Geld & Woning Waalwijk e.o.

Geld & Woning Waalwijk – Vlijmen
Willem-Alexanderlaan 28
5251 KG Vlijmen

T: 06- 456 36 139
E: guidohamers@geldenwoning.nl
I: www.hypotheekgesprekaanhuis.nl
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David kwam via zijn oudste doch-
ter in het hockey terecht. “Ze was
zeven, zat op turnen en wilde wel
gaan hockeyen. We hebben haar
opgegeven en in de winterstop
werd er een E6-team gevormd.
Op de woensdagavond voor de
allereerste wedstrijd was er nog
geen coach. Dus ik heb gezegd,
'als je niemand weet te vinden,
dan wil ik dat wel doen'. Maar ik
wist niets van hockey, dus heeft
bestuurslid Marcel van Boxtel me
op een avond de basisbeginselen
van het E6 hockey uitgelegd.”

ARBITRAGECOMMISSIE
Het seizoen erna begon David
aan een trainersopleiding. “Ik heb

mijn trainersdiploma gehaald bij
het E8-team. Tot de Meiden B1
ben ik bij het team gebleven van
mijn dochter gebleven. Daarna
waren mijn diensten als trainer/
coach niet meer noodzakelijk
en kreeg ik wat vrije tijd op de 
zaterdag. Ook was ik gevraagd 
als enige lid van de arbitrage-

commissie. Ik wist opnieuw niks
van fluiten en was de eerste cur-
sist. Er was wat achterstand in 
de opleiding en die heb ik toen
weggewerkt.”

SCHEIDSRECHTER
David bleek een goede leerling.
“Uiteindelijk ben ik doorgegaan

als bondsscheidsrechter en heb
ik de Promotieklasse bij de
Dames weten te halen. In het dis-
trict heb ik bij grotere clubs als
Tilburg mogen fluiten en heb in
die periode enorm veel geleerd.
Later heeft de TC me nog eens
verzocht de trainingskleren uit de
kast te halen. Toen heb ik nog

vier jaar bij team van mijn jongste
dochter getraind en ook heb ik
nog een jaar of vijf in het bestuur
gezeten.”

BESTUUR
“Toen er een compleet nieuw en
enthousiast bestuur kwam, was
voor mij het moment om een
stapje terug te doen. Op verzoek
van Irene van der Sluis ben ik nog
een jaar aangebleven voor wat
overdracht. Sinds dit jaar ben ik
alleen nog maar lid van de arbi-
tragecommissie en fluit ik af en
toe nog eens een wedstrijdje.”

ERELID
Voor zijn verdiensten werd David
door DDHC benoemd tot erelid.
“Dat was echt een verrassing. Als
ik eerlijk ben, had ik het mezelf
niet gegeven. Mijn inzet was voor
mij vanzelfsprekend. Ik hou er
niet van om me als consument
op te stellen. Met zijn allen de
schouders eronder te zetten en
er iets moois van maken. Op de
ALV werd ik voorgedragen en
werd er toestemming gegeven. Ik
ben niet gauw stil, maar toen wel
eventjes. Trots ben ik op het 
niveau dat ik als bondsscheids-
rechter heb behaald. En de kam-
pioenschappen van de teams 
van mijn dochters waren ook
hoogtepunten, tot nu toe.”

RAAMSDONKVEER - David
Hansler is bij zijn club
DDHC van de ene functie in
de andere gerold. Zonder
achtergrond in het hockey
kwam hij met de sport in
aanraking via zijn dochter.
Vervolgens werd hij coach,
trainer, lid van de arbitra-
gecommissie, scheidsrech-
ter en bestuurslid. Dit
seizoen werd hij op de ALV
zelfs benoemd tot erelid. 

David Hansler: 

'Erelidmaatschap kwam als een verrassing'

Door corona heeft het team elkaar
de afgelopen twee jaar nauwelijks
kunnen zien op de club. Maar in-
middels is die lange periode van
onzekerheid achter de rug. 
“We trainen elke maandag van 
half zeven tot kwart voor acht,”
vertelt Anne Roosberg. “Begin
maart hebben we ook weer voor
het eerst een wedstrijd kunnen
spelen en dat was wel geweldig

om mee te maken. We hebben
een team met elf mannen en vrou-
wen in de leeftijd van begin twintig
tot 62 jaar.”

OPVALLEND
De begeleiding bestaat uit drie
personen. “Ramon is een doven-
tolk en traint de groep op maan-
dag. Dorreth heeft zelf een doch-
ter bij een ander team op de club

en samen doen we de begeleiding.
Alle drie hebben we zelf geen kin-
deren die in het G-team zitten. Dat
is best opvallend. Bij andere clubs
zijn het vaak ouders die trainen of
coachen. Maar wij doen het alle-
maal 'gewoon' omdat we het erg
leuk vinden.

VERVOER
Het regelen van vervoer is voor G-
teams altijd een uitdaging op zich.
“Het zijn allemaal volwassenen die
begeleid en grotendeels buitens-
huis wonen,” weet Anne. “Het is
best lastig om vervoer geregeld te
krijgen. Maar dit jaar hebben we
gelukkig een tienpersoons bus tot
onze beschikking. In een bus die
wordt gehuurd bij Autohandel
Caron uit Made rijden we naar de
uitwedstrijden toe. Want Boxmeer-
of Nijmegen-uit is best een ritje.
De ouders hebben nu gezamenlijk
besloten de reiskosten op één
hoop te gooien en samen de kos-

ten voor de bus te betalen.”

AANMOEDIGEN
Bij thuiswedstrijden mag het team
rekenen op aardig wat belang-
stelling langs de lijn. “De plek van
het G-team binnen De Warande 
is prima. Ik heb een dochter die
ook op hockey zit en daar gaan 
we wel eens samen kijken. Een
aantal spelers uit het team gaat
ook wel eens mijn zoon aanmoedi-
gen, die op voetbal zit. Eén van 
de G-speelsters is een extra fami-
lielid. Zij heeft geen familie in Ne-

derland en komt in de weekends
geregeld bij ons thuis.”

SCHEIDSRECHTERS
De spelers van het G-team zijn
actief binnen de vereniging.
“Mark, onze keeper, filmt bij het
eerste. En twee van onze spelers
hebben hun scheidsrechterskaart
gehaald. Sarah is daarnaast via
Instagram ambassadeur van
Uniek Sporten. Erik heeft samen
met mij zijn scheidsrechterskaart
gehaald en wil heel graag fluiten
bij onze jeugdteams.”

OOSTERHOUT - Anne Roosberg is coach en begeleider van het G-team van De
Warande. In de coronaperiode was er erg weinig mogelijk voor het team, vanwege alle
beperkende maatregelen. Inmiddels is de competitie weer opgestart en gaat de ploeg
geregeld op pad. Er is sinds kort zelfs gekozen om gezamenlijk per bus af te reizen
naar de uitwedstrijden. De maandag is weer de vaste trainingsavond.

G-team De Warande weer volop in actie
DE WARANDE

Foto: DDHC



Judoc Corporate Finance
dé Strategische Corporate Finance Adviseur
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Sinds 3 jaar ben ik, Joost van Rooij, als zelf-
standig adviseur voor MKB-ondernemers ac-
tief op het gebied van overnames (aan- en
verkoop), bedrijfswaarderingen, investerings-
en financieringsvraagstukken en algemene
advisering. 

En sinds kort doe ik dit samen met mijn col-
lega Rick Vanhemelrijk. Rick en ik stellen
onze opdrachtgever centraal. De waarden
'Eerlijk, Energie en Eenvoud' staan hierbij
centraal. Aan de hand van deze waarden zor-
gen wij voor helderheid in complexe vraag-
stukken. Ondernemers in het MKB kenmer-
ken zich als gepassioneerd en met veel
kennis van zaken van de eigen onderneming.
Voor bijzondere en meer incidentele vraag-
stukken is het belangrijk dat ondernemers
op een eerlijke, duidelijke en eenvoudige
wijze worden geadviseerd. 
Dit is waar Judoc Corporate Finance voor
staat en onze opdrachtgevers herkennen dit

iedere keer opnieuw. In de uitvoering van de
opdrachten trekken wij samen met de op-
drachtgever op. Want we zien een mooie uit-
daging in en beleven veel plezier aan de sa-
menwerking met de ondernemer. Hierdoor
leren wij de onderneming beter kennen en
begrijpen wij de ondernemer beter. Op die
manier komt ons advies, ongeacht de soort
opdracht, het beste tot zijn recht.

Ben je ondernemer in het MKB en geïnteres-
seerd wat wij voor jou kunnen betekenen?
Wij maken dan graag kennis met je
. 
Meer informatie over Judoc Corporate Finan-
ce vind je op www.judoc-cf.nl. 
Natuurlijk kun je ook contact met mij opne-
men via 06-22784794 of joost@judoc-cf.nl. 

Dit mooie een-tweetje ontstond een aantal
jaren geleden toen Frédérique ambassadeur
werd van Spieren voor Spieren. Deze stich-
ting heeft als missie om alle spierziekten bij
kinderen te verslaan. Dat is hard nodig want
in Nederland zijn er ruim 20.000 kinderen
met een spierziekte. 
“Ik ben in 2018 in aanraking gekomen met de
stichting en ik was meteen gegrepen,” vertelt
Frédérique. “Als topsporter ben ik elke dag
met mijn lichaam bezig en ga altijd voor beter.
Dat doen kinderen met een spierziekte ook.
Daarom ben ik sinds 2019 ambassadeur.”

ECHT GEWELDIG
Als Ambassadeur van Spieren voor Spieren
komt Frédérique regelmatig in actie. Bijvoor-
beeld om een clinic te geven of kinderen met
een spierziekte te verrassen. “Zo hebben we

vorig jaar drie speciale hockeysticks laten
maken met daarop de namen van de kinde-
ren die ik eerder heb ontmoet. Met die sticks
heb ik ook gespeeld. Met Kerst hebben de
kids 'hun stick' cadeau gekregen, samen met
een kerstpakket. Een meisje was zo happy
dat zij de hele week met haar stick heeft ge-
slapen. Daar krijg je zoveel energie en dank-
baarheid voor terug; dat is echt geweldig.”

PARTNERS
Bij deze acties trekt Frédérique regelmatig op
met diverse partners die haar op allerlei ge-
bieden ondersteunen. Daaronder ook Louw-
man Mercedes-Benz in Den Bosch. Het
dealerbedrijf is servicepartner en ontzorgt
Frederique met alle zaken rondom haar
auto. 

“Het mooie is dat we ook samenwerken voor
Spieren voor Spieren. Daarvoor gaan wij de
komende drie maanden allerlei acties doen.
Dat gaat echt heel leuk worden en draagt
vooral ook bij aan de bekendheid van Spie-
ren voor Spieren. Het is fijn om daarin
samen op te trekken, zowel met Mercedes-
Benz Nederland als met Louwman Mercedes-
Benz. Daarom verbind ik er graag mijn naam
aan, al kan ik er nog niet te veel over zeggen.
Het moet wel een verrassing blijven.”

AUTO
Over verrassingen gesproken: ook Frédéri-
que werd onlangs verrast met een nieuwe
auto. Sinds kort rijdt de aanvaller in een Mer-

cedes EQA gesponsord door Mercedes-Benz
Nederland.” Een fantastische auto, full-elek-
trisch én duurzaam. Tanken hoeft dus niet
meer en het rijdt uiteraard geweldig. Daar
ben ik superblij mee. Mooi om met zulke
partners te mogen samenwerken; het past
ook bij mij.”

“Ik vind dat ook belangrijk. Als ik iets doe,
moet ik er iets mee hebben. Ik heb veel met
auto's, maar even belangrijk is dat we ons
samen ook inzetten voor het goede doel.
Daarin hebben we elkaar op een heel mooie
manier gevonden. Als goede partners, ook
voor Spieren voor Spieren.” 

DEN BOSCH - Frédérique Matla trekt niet alleen binnen de lijnen de aan-
dacht. Ook buiten het veld manifesteert de aanvaller van Den Bosch zich
uitstekend. Niet in de laatste plaats door haar auto; een volledig elektrische
Mercedes EQA, gesponsord door Mercedes-Benz Nederland. Louwman Mer-
cedes-Benz in Den Bosch is daarbij servicepartner. Zowel voor haar auto als
ook om het goede doel Spieren voor Spieren onder de aandacht te brengen.

Frédérique Matla: ambassadeur van Mercedes-Benz en Spieren voor Spieren 

'Het is fijn om samen
in actie te komen'

A D V E R T O R I A L
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De 21-jarige Tessa Kabalt is van
jongs af aan al met hockey bezig.
Vanaf haar zesde jaar is ze nu al
zo'n vijftien jaar actief in Uden-
hout. “We zijn maar een kleine
club met vier seniorenteams waar-
van drie damesteam. Ons team is
vanuit de A1 helemaal doorge-
stroomd naar Dames 1. De mees-
ten van ons zijn al vanuit de acht-
tallen samen en we zijn dus ook
goed bevriend binnen het team.
Plezier staat heel erg voorop bij
ons. Daarnaast vinden we het leuk
om te trainen en willen we ook
goed presteren.”

REIZEN
De ploeg koos er zelf voor om niet
in de standaardklasse te spelen.
“We speelden eerst 'onder de
bond' en moesten toen ook reizen
naar Limburg. Dat was niet te
doen omdat sommigen ook gingen
studeren. We hebben aange-
vraagd om reserveklasse te mogen
spelen. Nu zijn alle wedstrijden
lekker dichtbij. We hebben als doel

om in de Reserve Eerste Klasse
gaan spelen en daar bovenin aan
te sluiten en verdere stappen
moeten we nog bekijken.”

AANVOERDER
Tessa's ouders wilden graag dat ze
op een teamsport ging en zo ge-
schiedde. “Samen met de vriendin-
nen in mijn klas ben ik gaan hoc-
keyen. Aanvoerder ben ik al een
hele tijd. Dat is een beetje vanzelf
gegaan. Ik ben wel van het
coachen en het aangeven van hoe
en wat binnen de lijnen. Al in de
achttallen had ik het spelletje wel
door en durfde naar de scheids-
rechter te stappen. Zo ben ik er
een beetje ingerold. Ik vind het
harstikke leuk om captain te zijn.”

MINI VAN DE WEEK
Daarnaast stemt ze zaken af met
de trainers en houdt ze de be-
schikbaarheid van haar teamgeno-
ten in de gaten voor wedstrijden.
“Ook spreken we buiten het hoc-
key om af met het team. Voor de

zondag regel ik de mini van de
week. Vanaf mijn twaalfde geef ik
ook al training aan de jeugd. Daar
maak ik graag tijd voor. Andere
teamgenoten geven ook training
of zitten in een commissie, maar
sommigen hebben het ook druk
met de studie.”

VECHTEN
In 2019 maakte het team een hefti-
ge gebeurtenis mee. Teamgenoot
Ilja Verhulst overleed en dat had
uiteraard een enorme impact.
“We hebben een hele moeilijke
tijd gehad als team. Ilja overleed 
in het jaar voordat Corona uitbrak.

We hebben veel steun aan elkaar
gehad en zijn veel bij elkaar 
geweest. We moesten onze draai
vinden en hebben veel contact
gehad. We zijn er als team sterker
uitgekomen en vechten elke dag
om die winst ook voor haar te 
behalen.”

UDENHOUT - Dames 1 van MHC Udenhout is een hele
hechte groep. Zoals bij veel teams staat plezier voorop
bij het team. De lange reisafstanden waren de reden om
te starten in de Reserveklasse. Daarin gaat het sportief
behoorlijk crescendo. Drie jaar geleden verloor de ploeg
één van de teamleden. Teamcaptain Tessa Kabalt vertelt
hoe het vriendenteam ook voor haar blijft vechten.

Pieter Bos is bezig aan zijn eerste
seizoen in Breda. Hij was vorig jaar
actief bij de dames van Kampong.
“Een nieuwe coach en nieuwe staf
brengen vaak nieuwigheid met
zich mee op tactisch en technisch
gebied. Het heeft wat tijd gekost
om in te passen hoe we willen ac-
teren en hoe we willen zijn. In de
eerste competitiehelft waren de
resultaten wat wisselend. Maar
van de laatste vier duels wonnen
we er drie tegen hoger geplaatste
clubs. En die vorm hebben we
kunnen vasthouden.”

CONTACT
Het zaalhockeyseizoen verviel al
na een korte periode door corona-
maatregelen en dat was een kleine
tegenvaller. “We wilden wel graag

meer contact houden, maar er
mocht in die fase niet veel meer.
Maar dat gold voor alle ploegen en
we vormen dus geen uitzondering.
In de tweede week van januari zijn
we wel weer volgens plan opge-
start. Maar ook toen was het me-
teen na de training naar huis en
moeilijk om extra activiteiten te
doen.”

TEVREDEN
“Je merkt het aan de jonge jongens
die zich niet vrij kunnen bewegen
en minder vrijheid ervaren. Ikzelf
heb als coach een wat ander leven
en heb er minder last van gehad.
Uiteindelijk heeft het geen mega-
impact gehad op de prestaties. De
focus lag namelijk wel volledig op
het hockey. Dat was de uitlaatklep.

En we zijn tevreden met hoe het
gaat. Vorig jaar zijn er wat muta-
ties in het team geweest en we
nemen de tijd. We hebben in
maart de draad opgepakt waar we
in november gebleven waren.”

DOELSTELLING
Het doel voor de komende maan-
den is helder. “We willen bovenin
meedoen, maar kijken ook vooruit.

Daarom zijn wij ook alweer bezig
met volgend seizoen om de groep
bij elkaar te houden. Mijn eigen
overeenkomst is ook verlengd. Het
is een groep met veel potentie. Als
we zo blijven spelen en ook voor
de spelers de progressie zichtbaar
blijft, kunnen we verder bouwen.”

“Ik vind dat in het niet-balbezit ge-
deelte voor ons iets te halen is.

Daar ligt in Nederland in het alge-
meen en zeker ook voor Zwart-Wit
nog een groeipunt. Spelers moe-
ten zoveel mogelijk in hun kracht
spelen. Het spelmodel moet bij de
spelers passen en bij de club. Voor
Zwart-Wit is dat hard werken, niet
lullen maar poetsen, aan de gang
en nooit opgeven. Wij willen verde-
digend sterk zijn en aanvallend
voldoende brengen.”

BREDA - Zwart-Wit Heren 1 zette in het najaar een
prima serie neer in de Overgangsklasse. Die lijn werd
bij de hervatting van de competitie doorgetrokken met
een knappe 3-3 bij koploper Gooische. Met dat elan wil
de ploeg van coach Pieter Bos de komende maanden
graag blijven meestrijden om de bovenste plekken.
Maar belangrijk is ook het team voor volgend seizoen
bij elkaar te houden.

Pieter Bos wil verder bouwen op Zwart-Wit
ZWART-WIT

Dames Udenhout winnen ook voor Ilja
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In die periode werd het pand in Chaam veel te klein en werd het tijd voor uitbreiding.
In Breda werd een stuk grond aangeschaft aan de Ettensebaan 17c waar een nieuw
pand werd gebouwd. Tot op de dag van vandaag is deze locatie in gebruikt en worden
hier Volvo personenauto’s verkocht en onderhouden. Ook Autoschade Bluekens, waar
schadereparaties aan alle automerken worden uitgevoerd, is op deze locatie gevestigd. 

De Bluekens Groep is zeer bekend in deze regio en staat bekend als dealerbedrijf voor
zowel personenauto’s, bestelwagens, bussen en trucks met vestigingen in Breda, Oos-
terhout, Roosendaal en Halsteren. Ook in Zeeland zijn we vertegenwoordigd met twee
truck en busbedrijven in Goes en Middelharnis. Inmiddels biedt de Bluekens groep op
10 vestigingen werk aan ongeveer 300 medewerkers.

Alle hockeyclubs die met Autobedrijf Bluekens B.V. een partnership hebben komen in
aanmerking. Dit betekent dat de betreffende hockeyclub een bonus van € 1.000 ont-
vangt bij aankoop of lease van een nieuwe Volvo door een lid dan wel ouder/verzorger
van een lid. Sinds enige tijd is deze actie verder uitgebreid en kan de club ook rekenen
op een bonus van€ 500 bij aankoop van een Volvo Selekt Occasion door een lid dan
wel ouder/verzorger van een lid.

Het Familiebedrijf Bluekens gaat inmiddels al een behoorlijke tijd mee.
In 1824 werd het bedrijf in Chaam opgericht door de toenmalige eigenaar
Jaak Bluekens. Destijds begon Bluekens als aannemersbedrijf. Pas in 1928
werd er begonnen met de verkoop en reparatie van auto’s, fietsen en moto-
ren. Eind jaren 60 kwamen daar ook nog vrachtauto’s bij. 

Tegen inlevering 
van deze 

advertentie
25% KORTING 
op een artikel 

naar keuze

www.premiumplants.nl |   06-21533998 
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Verkijk maakte zes seizoenen gele-
den zijn opwachting in Heren 1. “Ik
maakte de overstap van De Waran-
de en werd met open armen ont-
vangen,” vertelt Verkijk. “Door de
jaren heen hebben we het team
ook steeds wat serieuzer gemaakt.
Samen met twee teamgenoten ben
ik verantwoordelijk geweest voor
de komt van sponsortruien. Alle
teamgenoten mochten kandidaten
aandragen en toen zijn wij gaan
bellen.” De actie uiteindelijk zo'n
6.000 euro op.

BESTUUR
Ook in coronatijd deed Tim van
zich spreken. “In die periode moest
de club alle zeilen bijzetten om de
begroting rond te krijgen. Via spon-
sorwerving konden we de trainer
van Heren 1 behouden. 

Anders was dat waarschijnlijk niet
het geval geweest. Met deze erva-
ring ga ik volgend seizoen binnen
het bestuur van de club aan de slag
om de sponsoring voor de gehele
club aan te pakken. De club groeit
weer richting de 700 leden en we
willen onszelf goed op de kaart zet-
ten.”

MEISJES A1
Zijn aanstaande bestuursfunctie is
ook de reden dat Verkijk bezig is
aan zijn laatste seizoen als coach
van de MA1. “Twee jaar geleden
ben ik gestart met de vraag of ik
een team onder mijn hoede kon
nemen. Een eerstelijnsteam. We
startten in de Eerste Klasse, wer-
den kampioen en haalden de Sub-
topklasse. Maar toen ging het land
weer op slot. We zijn wel het hele

jaar doorgaan. Op dinsdag en don-
derdag geef ik training aan de
jeugd.”

DOELSTELLINGEN
Voor een dorpsclub is het bereiken
van de Subtopklasse een mooie
prestatie. “En dat is ook dit jaar weer
gelukt. Hopelijk kunnen we het tot
een goed einde brengen. We mogen

weer volle bak gaan. Doelstelling is
om met de hele eerste lijn Eerste
Klasse te spelen en daar zitten we nu
dus wat boven. Als we niet degrade-
ren hebben we het heel goed ge-
daan, maar de technische ontwikke-
ling is het belangrijkste.”

HEREN 1
Bij Liberty Heren 1 gaat het even-

eens lekker. De Dongenaren draai-
en steady mee bij de eerste vijf.
“We hebben in de eerste seizoens-
helft boven verwachting gepres-
teerd en willen nu in de top-3 ein-
digen. Met een beetje geluk wordt
het promotie, maar of we daar al
klaar voor zijn dat zal blijken. Al
met al genoeg mooie dingen om
mee bezig te zijn!”

DONGEN - Tim Verkijk is bij Liberty van alle markten thuis.
Hij is speler van Heren 1, trainer/coach van de Meisje A1
én hij richtte zich op sponsorwerving om in coronatijd de
trainer te kunnen behouden. Met die kennis gaat hij zich
volgend seizoen als bestuurslid richten op de portefeuille
sponsoring.

Tim Verkijk verruilt
coachbank voor 
bestuursfunctie

Justin en Bas hebben beiden veel
ervaring in de hockeywereld en in
het trainen en coachen bij diverse
verenigingen. “We kennen elkaar
goed en delen dezelfde visie,” zegt
Justin. “Vandaar dat wij vorig jaar
hebben besloten onze ideeën en
ervaringen samen te voegen.
Daaruit is uiteindelijk ProHockey
ontstaan.”

TRAINING EN ONDERSTEUNING
ProHockey biedt trainingen, clinics,
hockeykampen, een Hockeyschool
en verenigingsondersteuning. “Op
het gebied van training en onder-
steuning zijn wij actief op diverse
clubs,” zegt Justin. “Daaronder
Prinsenbeek, Oudenbosch, Zun-
dert en Zwart-Wit. Daar doen we
vooral trainersbegeleiding. Dan
moet je denken aan het ontwikke-

len van vaardigheden, hoe zet je
een goede training neer en een
stukje coaching.”

“Daarnaast stellen wij ook onze
eigen gespecialiseerde en gecertifi-
ceerde trainers beschikbaar voor
het geven van trainingen. Uiter-
aard staat hockey centraal, maar
we hanteren ook andere trainings-
vormen waardoor kinderen zich
zowel fysiek als mentaal breed
ontwikkelen.” 

HOCKEYSCHOOL
Diezelfde aanpak wordt ook ge-
hanteerd bij de onafhankelijke
Hockey School van ProHockey
waar jeugdleden van 7 tot en met
14 jaar van alle hockeyverenigin-
gen welkom zijn. Bijvoorbeeld voor
extra trainingen en met veel indivi-
duele aandacht zodat jeugd zich
maximaal kan ontwikkelen. 

MINI'S
Dit geldt ook voor het Mini's con-
cept. Een trainingsprogramma

voor de allerkleinste hockeyster-
ren van 3 tot 6 jaar. Door middel
van leuke oefeningen en kleine
groepjes maken kinderen spelen-
derwijs snelle vooruitgang op het
gebied van motoriek en leren ze
stap voor stap de basistechnieken
van de hockeysport aan.

HOCKEYKAMPEN
Heel bijzonder zijn ook de clinics
en de hockeykampen die ProHoc-
key aanbiedt. “Verenigingen kun-
nen ons daarvoor benaderen,
maar wij kloppen zelf ook bij clubs
aan.  In principe staan er elke va-
kantie kampen op het programma.
Zowel dagkampen als slaapkam-

pen. Dat is altijd fantastisch en
voor de deelnemers een unieke
ervaring.”

“Daarbij is plezier belangrijk, maar
we proberen de kinderen ook echt
iets te leren. Het allermooist zijn
dan de lachende gezichten. Of de
trotsheid als ze een bepaalde vaar-
digheid hebben aangeleerd en
daardoor met veel meer zelfver-
trouwen in het veld staan. Dat is
voor ons ook heel gaaf. En ook
een bevestiging dat onze aanpak
werkt. Daar gaan we graag mee
verder.” Kijk voor meer informatie
op www.prohockey.nl. 

Jeugdspelers de beste training geven, verenigingen helpen de opleiding te professiona-
liseren, trainers begeleiden en vooral heel veel hockeyplezier bieden. Met dat uitgangs-
punt startten Justin den Engelsman en Bas Dirks in 2021 ProHockey. Een passende
naam, met een even goede als doeltreffende aanpak. En dat werkt! 

'Het allermooist zijn lachende gezichten'
PROHOCKEY



ZONDER ZORGEN SNEL WEER OP WEG:

Schalken Autoschade is
klaar voor de toekomst!

A D V E R T O R I A L

SNEL EN EFFICIËNT
In de vernieuwde werkplaats kan het vak-
team nog sneller en efficiënter schade afhan-
delen. Schalken Autoschade behandelt scha-
de van een breed scala aan voertuigen:
personenauto’s, bedrijfsauto’s, bussen en
vrachtwagens. Ook schade aan elektrische en
hybride auto’s en bussen lost Schalken Auto-
schade probleemloos op. 

ONTZORGEN
Schalken Autoschade denkt graag met haar
klanten mee. Ontzorgen zit in het DNA van
het bedrijf. Van de opname van de schade tot
de afhandeling met de verzekerings-

maatschappij, Schalken zorgt dat het vlekke-
loos verloopt. 

Kijk voor meer informatie op 
www.schalken-autoschade.nl 

Schalken Autoschade is dé autoschadespecialist voor Waalwijk en omge-
ving. Het team van gedreven vaklui werkt sinds kort in een compleet ver-
nieuwde werkplaats. De bedrijfsauto’s en het bedrijfspand in Waalwijk
kregen ook een nieuw jasje met vernieuwd logo en de huisstijl. Schalken
Autoschade is hiermee klaar voor de toekomst! 
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Menno Woldhuis, voorzitter van BHV Push, is
dan ook opgetogen. “Het gaat nu echt hard.
Begin maart zijn de graafwerkzaamheden ge-
start, de fundering wordt binnenkort gestort
en als alles meezit, zijn de banen in de twee-
de week van april al bespeelbaar. Wij zoeken
alleen nog een goed moment voor de officië-
le opening. Wellicht ergens in het Paasweek-
end; dat wordt weer een hoogtepunt.”

SPORTAANBOD
Push is een van de eerste hockeyclubs in Ne-
derland met padelbanen. “Daarmee zetten
we een trend die navolging zal krijgen,” zegt
de voorzitter. “Vorig jaar is er in de zomer
een pilot geweest bij Kampong met twee mo-
biele banen en inmiddels hebben meerdere
clubs plannen. Wij zijn er al langer mee
bezig.”

“In de eerste plaats om het sportaanbod
voor onze leden te verbreden. Wij willen hen
naast hockey nog meer bieden en padel past
daar perfect bij.” 

“Daarnaast ligt er een duidelijke link met
onze maatschappelijke functie om mensen te
stimuleren meer te bewegen en te sporten.
Bovendien geven de banen ook een positieve
impuls aan de exploitatie van ons complex.
Want in plaats van alleen hockey in de
avonduren, heb je straks ook op andere tij-
den reuring.”

TRAJECT
Aan de komst van de banen is een zorgvuldig
traject vooraf gegaan. “In dat opzicht is de
'koninklijke weg' bewandeld,” legt de voorzit-
ter uit. “Uiteraard hebben wij eerst onze
leden geraadpleegd. Zij waren heel enthou-
siast. Vervolgens hebben we de gemeente
erbij betrokken en zijn ook in overleg gegaan
met de tennisbond, de KNLTB. Dat is een
heel traject geweest, evenals de financiering
en de aanbesteding. Op al die gebieden was
er een mooie samenwerking met de ES-
Group. Echt een fantastische partner, want
alleen hadden we dit niet kunnen doen.”

BLIJVEN EEN HOCKEYCLUB
Zoals gezegd worden nu vijf padelbanen aan-
gelegd, de eerste fase. De bedoeling is dat op
termijn een tweede fase volgt met vier over-
dekte banen en een centre court. Dit maakt
het ook mogelijk om nationale en internatio-
nale toernooien te hosten. “Het gaat dus echt

groot worden, al blijven wij uiteraard wel een
hockeyclub,” benadrukt de voorzitter. “Het
aanbod wordt alleen breder, nog leuker en
met nog meer activiteiten. Dit past ook bij
Push en onze positieve visie. Wij willen graag
vooruit.”

BREDA - Padel is de laatste jaren enorm in opkomst. In Nederland is het
zelfs de snelst groeiende sport en overal worden nieuwe banen aangelegd.
Ook in Breda, en wel op een bijzondere locatie: het complex van BHV
Push. Op het PushPark startte onlangs de aanleg van 5 padelbanen. In een
later stadium volgen nog eens vier overdekte banen en een centre court. 

Vijf nieuwe padelbanen bij Push

Het begon allemaal bij de vraag welke wij
onszelf stelden: “waarom worden de mooie
sportparken binnen de gemeente maar voor
één ding gebruikt? Ze zouden een zoveel
grotere maatschappelijk rol kunnen vertol-
ken en voor meer mensen bereikbaar/be-
speelbaar kunnen zijn.” 

PUSH
Deze vraagstelling werd vervolgens vertaald
in een heldere visie op sport, maatschappe-
lijk nut en gebruik van openbare ruimte.
“Met dat verhaal hebben wij Push benaderd.
We vonden elkaar al heel snel,” zegt Mark
Brands, CEO van ESG. “Dit resulteerde in een
plan voor 10 padelbanen op het PushPark,
waarvan fase 1 nu is gestart. Een mooie ma-
nier van een publiek-private samenwerking
waarmee je echt bijzondere projecten kunt
realiseren.” 

BUSINESSCASE
ESG is niet alleen partner, maar faciliteert ook
gediplomeerde trainers die padeltrainingen
gaan geven. Bovendien tekende het ook voor
een gezonde businesscase van de banen. De
exploitatie ervan wordt gedaan door Push
waarbij de opbrengsten voor een groot deel
terugvloeien naar de club. Daarmee wordt
ook de financiële positie van Push verstevigd. 

UNIEK
ESG is inmiddels met de gemeente Breda in
gesprek over de vergunning voor tweede
fase, met 5 overdekte banen. “Als alles posi-
tief verloopt, zou de aanleg dit jaar nog kun-
nen starten. Dan staat er echt iets unieks.
Een voorbeeld voor andere hockeyclubs en
wellicht ook voor andere sportverenigingen.
Omdat je met de padelbanen niet alleen het
sportaanbod verbreedt, maar via de exploi-
tatie ervan ook de financiële positie van de
club versterkt.”

In deze tijd waarin 95% van de sportclubs
moeite heeft om overeind te blijven, is dat
een belangrijk gegeven. “Als ESG kunnen wij
dan ook veel betekenen. Wij investeren in
een publiek-private samenwerking; sport-
breed en sportoverstijgend. Dat wordt ook
de toekomst. En zeker als het gaat om sport,
om jeugd en om bewegen, hoop ik dat meer
sportverenigingen die samenwerking gaan
zoeken.” www.esg.works. 

Op de hoogte blijven van de ontwikkelingen
van Padel@Push? Ga naar
www.padelpush.nl.

'Samen bijzondere
projecten realiseren'

Push op promotiekoers
Push wil graag vooruit, ook op het hockeyveld. Dit seizoen gaat het absoluut crescendo
want zowel Dames 1 als Heren 1 liggen op koers voor promotie. “Voor onze dames is dat
prachtig,” zegt voorzitter Woldhuis. “De afgelopen jaren zijn natuurlijk een drama geweest:
twee keer niet gepromoveerd door corona. Nu hopen we dat drie keer scheepsrecht is. Ze-
kerheid heb je niet, maar het lijkt te gaan lukken.”

Bij de heren zijn de goede resultaten verrassender. “Zeker na een wisseling van de wacht
waarbij veel sterkhouders stopten. Nu staat er een jonge ploeg die het echt fantastisch
doet. Als alles meezit, spelen volgend seizoen zowel Dames 1 als Heren 1 in de Promotie-
klasse. Dat zou voor Push geweldig zijn.”

“Om die reden hebben wij inmiddels de contracten met onze coaches Pim Houben en René
Ossel verlengd. Daarmee creëren wij niet alleen continuïteit, maar geven spelers en speel-
sters ook duidelijkheid. Bovendien zijn het prima jongens. Echte Push-fanaten die hier goed
passen. Daar gaan we graag meer verder.”Bij de ontwikkeling en de realisatie van de padelbanen werkte Push

nauw samen met ESG. Naast de rol van investeerder heeft ESG ook 
de ontwikkeling van het idee tot de daadwerkelijke realisatie van de
banen gerealiseerd. Het verzorgen van het maakbaar maken van 
bijzonder (maatschappelijke) projecten past bij onze advies- en
ingenieursbureaus.
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Bij de Oranjeheren is Stijn de op-
volger van Conny van Bentum. De
voormalig topzwemster was maar
liefst 15 jaar teamarts van de
KNHB. Na de Spelen van Tokio be-
sloot Van Bentum te stoppen.
Daarmee liet zij een forse 'erfenis'
achter. Want met haar vakkennis,
no-nonsense aanpak én humor
vervulde Conny jarenlang een pro-
minente rol bij Oranje. 

'IK DOE HET!'
Toch twijfelde Stijn Geraets geen
moment toen hij werd benaderd.
“Ik werd gebeld door Wart van
Zoest, lid van de medische com-
missie van NOC*NSF en de voor-
ganger van Conny. Met de vraag
of ik interesse had in de functie
van teamarts bij Oranje. Ik mocht
er een paar nachten over naden-
ken, maar dat was niet nodig. Ik
heb mijn vrouw gebeld en was
binnen een minuut terug bij Wart
om te zeggen: 'ik doe het!'.” 

KEEPER
Dat de hockeybond Stijn Geraets
benaderde, was niet zonder
reden. De 39-jarige Brabander be-
schikt over diverse medische com-
petenties en heeft bovendien een
hockeyachtergrond. Stijn begon in
de jeugd van MHC Goirle en
speelde nadien bij TMHC Forward
en TMHC Tilburg (Het huidige HC
Tilburg). Als keeper speelde hij in
de jeugd in alle eerstelijns teams.
In Heren 1 was er helaas pech
door een blessure. 

In die periode studeerde Stijn fysi-
otherapie in Utrecht. “Tijdens mijn
revalidatie kwam ik tot de conclu-
sie dat het leuker was om in de
medische staf te gaan, dan 'half-
bakken' aan te sluiten bij Heren 1.
Vervolgens ben ik van 2004 tot
2007 de fysio geweest van Tilburg
in de Hoofdklassetijd. Een prachti-
ge ervaring.” 

ORTHOPEDIE
Aangezien de combinatie met de
studie in Rotterdam steeds lasti-
ger werd, nam Stijn in 2007 af-
scheid. Dit om zich volledig te
richten op zijn studie geneeskun-
de, met nadien de specialisatie or-
thopedische chirurgie en een fel-
lowship kinderorthopedie.
Daarnaast verdiepte hij zich in pa-
tellofemorale instabiliteit (knie-

schijf uit de kom), anterieure kn-
iepijn, sportorthopedie en
standsafwijkingen van de benen.
Een breed spectrum dus; ver-
sterkt door de achtergrond als fy-
siotherapeut. 

ORANJE
Dit spectrum komt goed van pas
bij het Nederlands Elftal waar Stijn
nauw samenwerkt met drie fysio-
therapeuten en twee artsen, een
huisarts/sportarts en een inter-
nist. “Samen vormen wij een
hecht team en dat is zeker in co-
ronatijd een meerwaarde geble-
ken. Bijvoorbeeld bij de trip naar
Zuid-Afrika, dat was wel een uitda-

ging met vooral veel regelwerk.
Hoe gaan wij vliegen, kunnen we
gecompartimenteerd zitten met
een eigen toilet en allerlei andere
zaken waar je van tevoren nooit
bij stil staat. Dat was even wen-
nen, maar ook weer erg leuk.”

SUPERINTERESSANT
Desondanks vormen de medische
aspecten de belangrijkste uitda-
ging bij Oranje. Zeker met een
vernieuwde groep, een nieuwe
technische staf én een nieuw in-
gezette lijn om mee te kunnen in
het fysieke geweld van het inter-
nationale tophockey. “Voor mij is
dat fysieke element natuurlijk su-
perinteressant. Daarbij gaat het er
niet alleen om de jongens zo fit
mogelijk te krijgen en te houden,
maar ook om het verzamelen van
data. Op het gebied van kracht,
gewicht, belastbaarheid, energie;
alles wordt gemeten.” 

“Deze scores geven veel inzicht en
bieden ook weer een basis voor
de volgende stap en individuele
progressie. Dat is met mijn achter-
grond als fysiotherapeut en
(sport)orthopedisch chirurg onge-
looflijk boeiend. Evenals de sa-
menwerking met de technische en
medische staf en het contact met
de spelers. Dit leidt ook weer tot
andere inzichten en nieuwe erva-
ringen. En met mijn passie voor
hockey is het Nederlands Elftal
dan natuurlijk ultiem.”

ANNA TOPSUPPORT
De passie voor sport in combina-
tie met zijn vakgebied etaleert
Stijn ook in het Anna Ziekenhuis
en het medisch sportgezond-
heidscentrum Anna TopSupport in
Eindhoven, waar hij sinds 1 janu-
ari werkzaam is als orthopedisch

chirurg. Daarbij ligt er een opval-
lende overeenkomst met de filo-
sofie van TopSupport en zijn per-
soonlijke opvatting. 

“Bij Anna TopSupport is het uit-
gangspunt dat iedereen top
(sport)zorg verdient. Dit onder-
streep ik niet alleen, maar zo voel
ik het ook echt. Ik probeer voor ie-
dereen het maximale te bereiken.
In dat opzicht maak ik geen on-
derscheid. Want wat voor een top-
sporter goed is, kan ook goed zijn
voor een gewone sporter. En juist
omdat wij topsport combineren
met breedtesport vinden er kruis-
bestuivingen plaats waar uiteinde-
lijk iederéén beter van wordt.”

BESTE BEHANDELING
De topzorgbehandeling van Top-
Support is geënt op diverse spe-
cialisaties die naadloos op elkaar
aansluiten. “Dit betekent dat wij
bijvoorbeeld vanuit meerdere me-
dische expertises naar een patiënt
kijken om tot de beste diagnose
en behandeling te komen. Dit kan
soms resulteren in een operatieve
ingreep en een vervolgtraject dat
daarop is afgestemd. Maar in an-
dere gevallen kunnen bepaalde

hulpmiddelen of fysiotherapie
weer effectiever zijn.”

“Op die manier proberen wij voor
iedereen het beste te bereiken. Of
je nu top- of breedtesporter bent
óf helemaal niet sport. In dat laat-
ste geval kunnen onze sportartsen
er ook een leefstijladvies aan kop-
pelen. Inclusief adviezen om op
een verantwoorde manier te spor-
ten en bewegen. Daarmee kun je
ook weer blessures voorkomen.”

VAN TOPSPORTER TOT KINDEREN
Stijn ziet bij Anna TopSupport een
diversiteit aan patiënten. “Ieder-
een kan bij ons terecht en wij zet-
ten ons breed in voor de bewe-
gende mens. Sporten is
ontzettend belangrijk en iedereen
zou fijn moeten kunnen sporten
zonder pijn. Dat is waar ik mij ie-
dere dag voor inzet. Van topspor-
ters tot kinderen.”

“Een blessure van een tophockey-
er krijgt veel aandacht, maar het
geeft mij evenveel  voldoening om
jonge patiënten te helpen. Kinde-
rorthopedie vind ik heel uitda-
gend, ook omdat het effect zo
groot kan zijn. Vooral als je zo'n
patiënt later nog eens terugziet;
vol energie en plezier. Daar doe je
het uiteindelijk voor.” 

Stijn Geraets is sinds oktober 2021 de nieuwe teamarts van het Nederlands Elftal Heren. De

Bredanaar mocht meteen aan de bak. Met de Pro Leagueduels tegen België, een trainings-

stage in Spanje én de recente trip naar Zuid-Afrika. Daarbij zorgden de coronamaatregelen

voor een extra uitdaging. Inmiddels staat de focus vol op nieuwe doelen. 

WK INDIA
Op dit moment ligt voor de
internationals de nadruk op
de competitie. In juni wach-
ten maar liefst 10 duels in de
FIH Pro League. Daarna start
het traject richting het WK in
India dat in januari 2023
wordt gespeeld. “Natuurlijk
verheug ik mij op het WK,”
zegt Stijn. “Een WK in zo'n
hockeygek land wordt een
bijzondere belevenis. Ik heb
er veel vertrouwen in. Het
nieuwe Oranje straalt enorm
veel energie uit; er zit een
goede vibe in de groep en er
wordt enorm hard gewerkt.
Absolute topsport!”

Stijn Geraets, teamarts Nederlands Elftal Heren

'Ik probeer voor iedereen
het maximale te bereiken'






